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REDNA IZDAJA!
Naslednja številka Izide predvidoma 15. julija 2011.
Redakcijo zaključujemo 7 dni prej oz. do zasedbe prostih kapacitet.

Zdravko Paunovič
Izmed približno 150 
prijavljenih na Ave 
izziv, neke vrste resnič
nostni šov, je najprej 
prišel med najboljših 
30, nato med 8, med 4, 
na koncu pa je zmagal!

Saška Hren
S skupino Azalea je 
nastopila na tekmova
nju Slovenija ima talent 
in prišla do polfinala. 
Kljub temu je navdušila 
številne Slovence, pa 
tudi Branka Čakanniša!

Damjan Zupan
S svojim rančem Ala- 
din je postal ponosni 
lastnik prve turistične 
kmetije v občini Mirna, 
s številnimi živalmi pa 
bo nedvomo zanimiv za 
celo Slovenijo. Bravo!
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Naravna

VIAGRA
....BREZPLAČNO!!!

Stran 2 in 3

Za vas smo na lokaciji v centru Trebnjega v 
objektu Obmo čne obrtne zbornice odprli novo 
podjetje z izkušenimi geodetskimi strokovnjaki.

Izvajamo naslednje storitve:
- ureditev, obnova ali izravnava meje,
- vris objekta v kataster stavb,
- parcelacija,
- izdelava geodetskega načrta,
- zakoličba stavb in objektov,
- določitev zemljišča pod objekt, 

in druge sorodne geodetske storitve.

! DESIGN 
ZA OKNA [UCEU

• PVC / ALU OKNA IN VRATA
• ROLETE
• KRPAN ŽALUZIJE
• KOMARNIKI
• ZIMSKI VRTOVI
• OKENSKE POLICE IN 

ZAKLJUČNA DELA

www.cugelj.si
(((• 080 16 99

c PIVNICA
Martin Derstvenšek s.p. 
Prelesje 34, Šentrupert 
Gsm: 041421259 
www.pivnica-as.si

ESEJ: Pivnica AS

ODPRTO VSE DNI V TEDNU

Vsako soboto od 21. ure 
dalje vas vabimo 

na ples ob živi glasbi!
Možnost rezervacij na 041421259

PRODAM ali ZAMENJAM Pivnico As; 031304 661



NARAVTslA
VIAGRA 

Brez tveganja!

100 °/o Vračilo

031/246-816

Dežurni tele/o« dosegi]^
24 ur/d»« nsedm n tednu-

L'

^^aravNaravna Lekarna fZ Najceneje v Sloveniji

Dostava v 24 urah po vsej Sloveniji
Večji ko je paket več tablet prejmete brezplačno!

B+s flB ii
4 tablete: (4 + 2 = 6 tab.)
30,60 EUR 
+2,85 EUR PTT

+ brezplačno 
2 tabletki

8 tablet: (8 + 6 =14 tab.) 
58,14 EUR 
Prihranek:
- 5% ( 27,49 EUR)
Brezplačna poštnina
+ brezplačno 
6 tabletk

12 tablet: (12 + 10 = 22 tab.)
82,62 EUR
Prihranek:
- 10% < 56.09 EUR)
Brezplačna poštnina
+ brezplačno 
10 tabletk

ss

24 tablet: (24 + 16 = 40 tab.) 34 tablet: (34 + 26 = 60 tab.) 50 tablet: (50+50= 100 tab.)
140,45 EUR
Prihranek:
-15% ( 128.60 EUR)
Brezplačna poštnina

198,28 EUR
Prihranek:
- 20% ( 181.30 EUR)
Brezplačna poštnina

281,43 EUR
Prihranek:
- 25% ( 307.16 EUR)
Brezplačna poštnina

+ brezplačno
16 tabletk

+ brezplačno
26 tabletk

+ brezplačno
50 tabletk

POGOSTA VPRAŠANJA

Ali it Ruiting Buli u<inkmit'.' Ali ie vureii?
Raninf! Buli je preizkuicn in zdravniško pripor0' 
Cen. Naše kapsule so 100% naravne in vsebujejo 
zeliSčne sestavine najviSje kakovosti. Po sedaj 
nismo prejeli nobenih poročil o Škodljivih 

stranskih učinkih. Viagra in ostala zdravila, ki vsebujejo 
zdravilno učinkovino Sildenafll cilrate. imajo lahko vrsto 
Škodljivih stranskih učinkov, kol npr glavobol, prebavne 
motnje, omotičnost, zamašen nos, motnje vida. boleče mišice, 
dolgotrajne in boleče erekcije, ki lahko trajajo več kol V ure, 
itd. Če imate leiave s srcem ali krvnim tlakom, če jemljete 
kakSna zdravila ali če ste alergični na katero od sestavin, se 
morate pred uporabo posvetovali z zdravnikom.
Kako deluje Kaeini; Buli? Ssvoio edinstveno mešanico 
zelišč pomaga povečali spolno moč tako moških kol tudi 
iensk. odpravlja težave z erekcijo moškim v vseh starostnih 
skupinah, poleg lega pa učinkovito prispeva tudi k izboljšanju 
krvnega obtoka in splošnega psihičnega injizičnega počutja. 
Prav tako povečuje dolgotrajnost erekcije, ki se jo lahko z 
redno uporabo izdelka tudi Izboljša, ter pomaga pri prepreče
vanju prezgodnjega izliva. Tudi orgazmi so intenzivnejši. 
Kakšen je priporočeni odmerek? Vzemite eno kapsulo 
približno 60 ali 120 minul pred spolnim odnosom. Priporoča' 
mo eno kapsulo, učinek Raging Buli pa Je mogoče čutili do j 
dni po zaužitju.
Ali so znani kakšni škodljivi stranski učinki? Ve. do sedal 
ni bil prijavljen niti en primer škodljivih stranskih učinkov.
Ne želim, da kdorkoli ve. kal sem naročil. AH le /auoinvi 
llena anonimnost ktinea? Seveda. Pošiljke so neoznačene, 
prav tako lahko vam pošljemo pošiljko kol Poštno ležečo na 
vašo najbližjo poslovalnico Pošle.
'L učinkom imeni /ndo>ollen. Ali lahko n rneni lahlelke iil 
dohlni nn/ai denar?
Seveda. Ker smo prepričani v učinkovitost Raging Buli table1' 
ke, Ima vsaki kupec možnost vrnitve Izdelka In pravico do 
povračila kupnine. Reklamacije upoštevamo do 1} dni od 
nakupa izdelka.
Kako shranieMill lahlele Knulnu HulI? I' suhem prostoru, 
na sobni temperaturi, zaščiten pred neposredno sončno 
svetlobo in zunaj dosega otrok,____________________



Naravna VIAGRA....BREZPLAČNO !!!
Modra tabletka Raging liull - naravna Viagra nudi rezultate, ki bodo navdušili vsakega moškega. Sestavljena je iz 
kombinacije najboljših naravnih in učinkovitih zelišč in kar je najpomembneje, kombinacija zelišč omogoča izredno 
aktivno formulo brez stranskih učinkov.
Sestavini’ Rnuinu Bnll-a so:
Cassia, odlična sestavina, ki poveča pretok krvi v genitalne predele in s tem poveča spolno funkcijo in zdravi impotenco.
Panax ginseng, po tradicionalni kitajski medicini Panax Ginseng i/.boljša Yang energijo, izboljša krvni obtok, poveča dotok 
krvi. revitalizira in pomaga pri okrevanju po bolezni in stimulira telo.
Koromač, rastlina trajnica, ki raste tudi v zelenjavnih vrtovih. Je privlačna in vonj je svež. nekoliko podobna janežu. Grki so 
uporabljali koromač pri izboljšanju spolnosti. Med Dionizovimi festivali so koromačevc liste nosili kot krone, listi in semena 
pa so bili obravnavani kol dober afrodizijak. Glede na Kamasutro je sveži sok iz koromača zmešanega z mlekom dober afrodi- 
zijak. Ilinduisti uporabaljajo koromač v tradicionalnem receptu za poživitev spolnih funkcij, koromačeva juha pa je priljub
ljena kot spolno poživilo v sredozemskem območju.
Astragalus, podobno kot ginseng. je tudi Astragalus avtohtona rastlina na azijski celini. Tradicionalno se uporablja kol

____ energetski tonik v tradicionalni kitajski medicini, kjer se že stoletja uporablja za varen način zdravljenja številnih tegob.
Astragalus se šteje tudi kot naravni substitut zdravilom kot sta Viagra ali Cialis. Znano je, da ima močan vpliv na spolne 

I funkcije in se lahko izkaže tudi kot učinkovit recept za zdravljenje impotence. Ima tudi pozitiven učinek na imunski sis- 
■kfli tem. pomaga telesu pri borbi z infekcijami in telo očiščuje toksinov. Nekatere študije celo nakazujejo na sposobnost Astra- 
|§£t jVi la8usa Pr' stabiliziranju krvnega tlaka in normaliziranje sladkorja v krvi. Vsebuje tudi vir pomembnih antioksidantov in igra pomembno 
Kjjjugdi vlogo pri borbi telesa s prostimi radikali.
“ «. Guarana izhaja iz Brazilije, njena semena pa so zeliščni stimulans, podoben kofeinu, le daje 2,5 krat močnejši od kofeina, ki ga najdemo

v kavi. čaju ali energijskih pijačah. Od kofeina se razlikuje tudi v tem. da se zelo počasi sprošča. To je zaradi tega. ker so semena mastna 
in niso topna v vodi. Tako jih telo počasneje absorbira. Rezultat je dolgo trajajoče energijsko poživilo.
Cavenne je zelo močan stimulans brez omamnih učinkov, uporablja pa se predvsem kot začimba. Uporablja se v primerih slabosti, blagodejno pa 
vpliva tako na srce, kot tudi ožilje. Zelo je koristen pri zdravljenju posledic kroničnega alkoholizma, sej skrči razširjene žile. Dodaja sc velikim 
zdravilom, ima namreč neprimerljive lastnosti pri zaščiti pred boleznimi. Uporablja se v obliki tablet ali praška.

J PREDNOSTI
Naravnih tablet Raging Buli:

ZA MOŠKE IN ŽENSKE!

Način pošiljanja ? I.) Navadno pošiljanje (noštnr pošiljko prinese domov) 2.) Poštno ležeče (100% Anonimno, osebni prevzem)

MNKN.IA SLOVENSKIH UPORABNIKOV
Romantik- Po/talnoma slučajna sem naletel na vaS a)>las! Nikoli nisem ime! kakih posebnih teiav z erekcijo... vsaj tako sem mislil... Naročil 
sem jo, kar tako, za h ec. Poročen sem le dolgo, in v tem času se človek drug drugega, nekako navadi... mislil sem, mogoče bo to nekaj novega... 
Zato pa sem naročil nekaj tabletk, pa tudi niso pretirano druge... Takoj, ko sem jih prejet, sem odprl Škatlico, presenečen, ka ko Učno so zapaki
rane sem eno vzel, kar na poti domov. Ni minilo dolgo, mogoče kako urico, ko sem začutil, nekako toplino, prav prijetno mi je bilo. Sedel sem za 
računalnikom, lena pa je bila v kuhinji. Stopil sem v kuhinjo, ko je ravno pomivala posodo, nelno sem se je dotakni! in povem vam... lepo... 
nisva Sla nikamor... lahko si zamislile, trajalo je in trajalo, gledal sem njene oči...kar sijale so, to me je Se bolj razvnelo. Po kakih pol ure, se je 
odmaknila, popila kozarec vode in me peljala v spalnico... tam pa Se enkrat vse! Od začetka... Prijetno utrujena sva zaspala v objemu, zjutraj 
sem ime! svele zlikano srajco in hlače, na mizi pa seje kadila kavica... točno taka kot jo imam najraje... V slovo, ko sva Sla v slulbo sem dobil 
spet poljubček... hi! je lep dan... Hvala za vaSo tabletko, nič mi ni Škodovala, ni predraga in naročil hi jih Se Štiri! (za vsak slučaj )
Zoro- Sem v najboljših letih. Štejem S4 let, z erekcijo nekako do lani nisem imel nobenih teiav, nekako, hi lahko rekel čez noč so se začele teluve, 
moj korenjak ni in ni hotel otrdeti in tudi tista boga erekcija je hitro poSla, sicer sem se naroči! pri urologu, pa vendar preko zdravstva čakaS in 
čakaš (saj če odpreš denarnico si takoj na vrsti, tako je naše zdravstvo) in za ta čas sem moral nekaj narediti, saj me Je morala le močno načeta. 
Brskal sem po raznih forumih in naletel na Raging buli, ker seveda ne moreš nabaviti mačka v laklju sem seveda prebral vse prispevke uporab
nikov, zanimivo sem si rekel, nobenega negativnega mnenja in sem naročil. Ko sem jo pogoltnil, me je nekako po dvajsetih minutah oblil vroč 
občutek, nos se mi je zamašil, tudi usta mi je osušilo (nič ne de pa malce spiješ),ampak ljudje EREKCIJA pa nora, trd kot kamen, neverjetno, 
navduSem sem kot ne vem kaj, spel lahko normalno funkcioniram in mi spolnost ne pomeni več umikanje ampak popoln ulitek. Mola kurji toplo 
priporočam.
Miha- Star sem 48 let in menda je normalno, da imaš v teh letih telave. Za teluve običajno iščeš rešitve. Našel sem prvič v livljenju ter- 
no.Maksimalna rešitev je Raging Hall tableta. Pr\’o sem vzel oh 21. uri zvečer po tem, ko sem preveril, da je lena pripravljena -bolj na nelnost 
kot na akcijo v postelji. Ženi seveda nisem povedat, da sem kupil oz vzel tableto. Čez eno uro se Je začelo v kadi kjer sva bila skupaj. 30 minut mi 
je obdelovala mojo neverjetno dolgo in trdo moškost... Ko sva prišla v posteljo se je zadeva nadaljevala in po slabi uri sem se odločil, da ho potre
bno zaključit, suj je bila lena le sumničava. Oh dveh ponoči sc je zadeva ponovila in nato naslednje jutro in ravno tako naslednji večer s tem, da 
ne več tako intenzivno. Cez tri dni sem zadevo ponovi! na podoben način. Zadeva je fantastična in čudovita. Žal mi je, da je nisem imel le pred 30 
leti saj takratna spolna moč, ko je bila na višku, je senca tistega kar se ti zgodi sedaj po eni sami tableti RB
Stojan- Želim se vam samo zahvaliti da ste nam omogočili dobavo tega zelo dobrega izilelka zadeva res deluje enkratno zato jo priporočam vsem 
ki imajo podobne telave z erekcijo kot jaz .Najprej sem začel z ulivanjem viagre pa me je vedno čez nekaj časa začela močno boleti glava .Šel sem 
k zdravniku da mi je za spremembo predpisa! cialis vendar tudi te so pokazale stranski učinek čez tri ali štiri dni po zaulitju sem začel čutit hude 
bolečine v mišicah najbolj v nogah.Sedaj pa sem slučajno našel na spletu kapsule raging buli in odločil sem se da jih preizkusim.Po uporabi sem 
bil nadvse navdušen nobenih teiav nisem opazil a učinek je bi! pa zares fantastičen.Zelo dolga in močna erekcija predvsem pa zelo zelo zadovolj
na partnerka. Tako da brez dvoma iztlelek ocenjujem z čisto desetko in ga toplo priporočam vsem ki imajo podobne telave lep pozdrav.
Ivan- Preizkusil, in resnično deluje. Pri 43 mi je korenjak enkrat odpovedal n bil sem zelo zelo razočaran. AH je to bito zaradi preveč popitih 
energijskih napitkov ne vem. /skati sem začel za viagro, ciulisom ali kaj podobnim. Vse se mi Je zdelo kar drago. Potem pa naletim na raging- 
hull. Naročim, probam, neverjetno. Že po 13 minutah se je korenjak začel odzivati kar sam od sebe, neka toplina, Sčemenje in potem zelo dolg 
seks. Res neverjetno, sploh ne vem če hi še brez njega, res.
Sevi hov- Sam sicer nimam teiav z erekcijo ampak sem lelel poskusiti, kakšne učinke ima tabletka. Bil sem malo skeptičen, vendar je premagala 
lelja. Prebral na internetu daje najbolje vzeti na tešče, oz da takrat hitreje prime. Sam sem Jo vzel kakšno urco po jedi in zato pričakvoval še 
slabši rezultat. Po prihliino 2 urcah sva šla s punco spat, vendar nisva spala še nadaljne 3 ure :) tabletka dejansko deluje in sigurno jo bom vzel 
še ob kakšni zanimivi prllolnosti. Priporočam tudi tistim, ki nimate teiav z erekcijo, pač za popestritev seksa.

AKCIJA velja samo s tem OGLASOM in pred opravljenim naročilom oziroma pred nakupom. Povejte kje ste zasledili 
»AKCIJO« in dodali vam bomo tablete brezplačno, v nasprotnem primeru vam NE bomo podariti brezplačno tablete.



USTVARJAMO KULINARIČNE IN 
POGOSTITVENE PRESEŽKE!
Pripravljamo pogostitve za:

♦ POROKE ♦ BIRME

♦ MATURANTSKE PLESE ♦ ROJSTNODNEVNE ZABAVE

♦ KRST ♦ DRUŽABNE DOGODKE

♦ OBHAJILA ♦ POSLOVNE DOGODKE

* Izdelujemo torte 

PO NAROČILU ZA 
RAZLIČNE PRILOŽNOSTI

* Malice 
Kosila

Nedeljska kosila 
Jedi po naročilu

* Dobrote domače 
slaščičarne:
- DNEVNO NA VOUO 

TORTICE RAZLIČNIH 
OKUSOV

- SLADOLED
- SLADOLEDNE FANTAZIJE 

(NOVO - NOVO - NOVO)

* Prenočišča:
28 VEČPOSTELJNIH SOB

SPREMENJEN 
(POLETNI) 
DELOVNI ČAS 
NA BOVVLINGU:

* POLETNA BOVVLING AKCIJA
MENI 1:
2 URI BOVVLANJA + DRUŽINSKA PICA 
PO IZBIRI + ŽIRAFA PIVAAAA

MENI 2:
2 URI BOVVLANJA + DRUŽINSKA PICA 
PO IZBIRI + ŽIRAFA SOKA

MED TEDNOM OBA MENIJA 

LE 42€, PET. IN SOB. PO 20. URI 

PA OBA MENIJA LE 52€l



Otvoritev soseske RIMSKI DVORI Trebnje
v petek 17.06.2011

V petek 17.06.2011 ob 13.uri bo slavnostna otvoritev stanovanjske soseske Rimski 
dvori Trebnje z nagovorom g. župana Alojzija Kastelica. Stanovanja bodo odprta za 

ogled. Dan odprtih vrat bo tudi v soboto, 18.6.2011 od 10h do 14h.

LEPO VABLJENI!

Nova soseska Rimski dvori se nahaja na odlični lokaciji ob Rimski cesti v Trebnjem (nasproti gasilnega doma), v 
neposredni bližini centra mesta, šole, vrtca, zdravstvenega doma, občine.. Sodobna arhitektura objektov, 
energetska učinkovitost in funkcionalna razporeditev prostorov v posameznih stanovanjih bo omogočala visoko 
kakovost življenja in zadovoljstvo bodočih stanovalcev. Vsa infrastruktura je na dosegu roke.

Zakaj so stanovanja v Rimskih dvorih boljša?

■ klasična gradnja, izolacija fasade 18 cm
■ 55 nadstandardnih in energetsko varčnih stanovanj velikosti 35m2 do 95m2
■ okna energetskega razreda A s troslojnimi stekli (0,73 W/k2) + rolete
■ možnost izbire parketa ( klasični hrast parket, beljen hrast ali bambus)
■ notranja vrata iz polnega lesa
■ svetla višina stanovanj je nadstandardna in znaša 2,70 m
• kopalniška oprema višjega cenovnega razreda + talno gretje v kopalnicah
■ lastna kontrola porabe energije - individualni števci
■ 74 parkirnih mest v polno vkopani garaži

MOŽEN NAKUP ALI NAJEM TAKOJ! PRIDITE IN SE PREPRIČAJTE!

Več informacij: gsm: 041 229 088, tel: 01/51 99 212, www.rimskidvori.si



CAJTNG Največ novic ji nalili krajev najdeteMB

Anton Krkovič k 
sodelovanju 
povabil naš 
Zidaniški kvintet!

Zidaniški kvintet sodeluje v 
projektu praznovanja 20-letnice 
plebiscita Slovenije. K sodelo
vanju jih je namreč povabil An
ton Krkovič, brigadir Slovenske 
vojske, pred časom pa tudi po
veljnik elitne vojaške skupine 
Moris, ki je napisal glasbo za pe
sem Domovina je mati, katero bo 
izvedlo 20 različnih slovenskih 
skupin, med njimi tudi Zidaniški 
kvintet.

Fantje in dekle so v tem projektu 
združili moči z legendo slovenske 
glasbe, Otom Pestnerjem, ki je v 
pesmi odpel glavni vokal. Potreb
no je še omeniti tudi, da v projektu 
sodeluje tudi Tomaž Kozlevčar in 
sicer kot glavni producent. V krat
kem se bo pesem v različnih iz
vedbah vrtela po mnogih radijskih 
postajah, vse skupine pa bodo pos
nele tudi svoj videospot.

Zidaniški kvintet pa v teh dneh 
seveda počne še marsikaj. V sep
tembru bo izšla skupna zgoščenka 
z Giannijem Rijavcem, s katerim 
sodelujejo že nekaj časa, konec leta 
pa bo luč sveta ugledala tudi nji
hova samostojna zgoščenka. Seve
da pa je treba omeniti, da seje za
sedba razširila, zjanuarjem 2011 je 
namreč k ansamblu pristopila Bar
bara Leben, ki je sicer dlje časa 
pela pri Hišnem ansamblu Avse
nik ter ansamblu Saša Avsenika.

V nadgrajeni zasedbi jih lahko 
slišite že 17. 06. 2011 na Trebanj
skem košu in nato tudi 02. 07. 2011 
na gasilski veselici na Ponikvah.
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- avtomatska klimatska naprava Climaironiv
- vlektmnski stabilizacijski program liSI1
- asistenca za speljevanje na klancu
- *tiri zračne blazine 
• ohiSji zunanjih ogledal in vratne kljuke v barvi vozila
- odbijaču v barvi vozila
- električno nastavljivi in ogrevani zunanji ogledali
- daljinsko centralno zaklepanje
- električni pomik sprednjih stekel 

radio RCD210CD/MP;i
- 14-eolska jeklena platt&ču s polnimi kolesnimi pokrovi

£2

avtomatska klimatska naprava Climatronic 

a spelji
- sedem zračnih hla/in

a napni
- elektronski stabilizacijski program HSP
- asistenca za speljevanje na klancu

- ohišje zunanjih ugledal in
- odbijaču v barvi vozila

vratne kljuke v barvi vozila

ično nastavljivi in ogrevani zunanji ogledali
- daljinsko centralno zaklepanje 
• električni pomik sprednjih stekel
- radio RCD210CD/MR3
- potovalni računalnik
- I '»-eolska platišča s polnimi kolesnimi pokrovi

Foto 6vnny 1.2 70 KM (51 kW) Mo 8unny 1.2 TDI 75 KM (55 l(W) Golf Hobbif 1.2 T5I105 KM (77 kW) GoH tabM 1.i TDI90 KM (6* kW}
2-vrotno izvedbo 10.480 EUR l-vrofno inedbo 11.880EUR 2vrotno Izvedbo 13.980EUR ivromo Izvedbo 14.980 EUR
4-vrotno izvedbo 10.950 EUR 4-vrotno izvedba 12.350 EUR

lUeganten, z ravnimi linijami In sodoben - Passat limuzina, ki ga zaznamuje 
nezamenljivi Volksvvagnov dizajn. Vodoravne linije mreže hladilnika poudarjajo 
elegantne kromirane lamele, zaradi česar markantni sprednji del <xlraža 
samozavestno eleganca Izrazit C-stehriček dinamično prehaja v zadek, ki mu 
prepoznavnost dajejo značilne zadnje luči.

Na prvi pogled: privlačno. Na tretji pogled: vsestranska.
Na drugi pogled: karizmatična. Na četrti pogled: prepričljiva.

■■■■■■■■■■■■

Novi Caddy Family>
Najbolj družinski Caddy vseh časov.?
Novi Caddy Family z dizelskim motorjem 1.6TDI 102KM 
(75kWl in litimi platišči Ima vse. kar potrebuje družinski avto: 
serijski sistem I.SP klimatsko napravo, električni pomik stekel 
in daljinsko cent mino zaklepanje. Sedeže v potniškem 
prostoru lahko poklopite. zložite ali odstranile Iz vozila. Brez 
težav boste parkirali s pomočjo /.iidnjih parkirnih senzorjev, za 
udobno vstopanje in izstopanje pa |>oskrl>ijo drsna vrata. <*> 
nakupu (.addy I amil v vam podarimo otroški avtosedež 
Volksvvagen. vaši malčki |>a lx>d<» veseli tudi zadnjih 
zatemnjenih stekel.
Coddy Fomily v omenjeni kolltini $ prihrankom 2.000 EUR

Kombinirana poraba goriva 
od 3,8 do 12,5 l/100km. 

Emisije CO? od 99-190 g/km.

Ribiški car za leto 
2011 je postal Peter 
Cesar!

V nedeljo, 12. junija, je na ribniku Blato 
potekalo še eno tekmovanje za ribiškega car
ja, katerega Ribiška družina Novo mesto,

pododbor Temenica, prireja že od leta 1993. 
Tokrat seje tekmovanja udeležilo 28 ribičev, 
vsi so člani trebanjskega pododbora.

Po dobrih treh urah - ribiči so prvič vrgli trnke 
v vodo ob 8. uri, sodniška piščalka pa je oznanila 
konec ob 11.15 uri - so sodniki ugotovili, daje 
največjo ribo ujel Peter Cesar iz Mirne Peči, ki 
je ujel 42cm dolgega krapa. Drugo mesto je os
vojil Franjo Jambrošič iz Ivančne Gorice, tret
je pa J ože Barle iz Trebnj ega.

Med mladimi člani je zmagal Žiga Špclič, 
drugo mesto je zasedel Rok Tomažič, tretje pa 
njegov bratranec Maks Tomažič. Slednji je po 
tekmovanju s svojo frajtonarico poskrbel za še 
malo več veselega vzdušje, omenimo, da bo 
mladega harmonikaša moč videti to nedeljo v 
oddaji Slovenija ima talent, kamor seje uvrstil 
s številno skupino harmonikarjev.

Nagrade je najboljšim podelil predsednik tre
banjskega pododbora Lado Špelič, ki je med 
drugim poudaril, daje potrebno apelirati na čim 
širši krog ljudi, naj skrbijo za naravo, ponosno 
pa je še povedal, da RD NM, pododbor Temeni
ca že 9 let sodeluje z OŠ Trebnje, kjer z naravo

slovnimi dnevi ozaveščajo otroke o pomembno
sti čiste narave.

Tekmovanje za ribiškega carja sicer poteka lx 
letno, ponavadi v sklopu Trebanjskega koša. Le
tos so s tekmovanjem pohiteli za teden dni, v pri
hodnosti pa je v načrtu, da bi tekmovanje pres
tavili na še zgodnejši termin. Dodajmo, da je 
zadnji dve leti, torej leta 2009 in 2010, ribiški car 
postal Tomaž Gorenc, tokrat pa tudi njemu ni 
prijelo kaj večjega ... {g\l

CAJTNG ©7 r Največ novic It nellh krajev najdete www.cajtng.com
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Ranč Aladin - prva 
turistična kmetija v 
mirnski občini

28.05.2011 - Na Gomili pri Mirni je včeraj 
popoldne svoja vrata odprl Ranč Aladin - pr
va turistična kmetija v Občini Mirna. Last
nik Damjan Zupan radovednežem ponosno 
in / veseljem poka/.e in pove marsikaj zani

mivega o za naše okolje nevsakdanjih živalih, 
tudi o sibirski kameli.

"Glavna atrakcija je kamela Jeleni so tukaj, 
nosati medvedi, rakuni, ježevec, kenguruji, noj, 
kamerunske ovce, mini koze, morski prašiči, zaj
čki, račke, gosi, papiga je tukaj. Te živali so ve
činoma pripeljane iz Nemčije, tako da so nava
jene na to temperaturo, sploh ni problem. Imajo 
svoje kolibe - pozimi se skrijejo, poleti imajo

senco. Važno, da imajo dovolj hrane in vode," 
pojasnjuje Damjan Zupan.

Na ogled so eksotične in domače živali z vseh 
kontinentov, nekatere se pustijo tudi pobožati, 
že to poletje pa Zupan načrtuje tabore in delav
nice za otroke, ki bodo lahko prespali ali v indi
janskem šotoru ali na kozolcu in tako preživeli 
dan ali dva v drugačnem okolju, kot so ga vajeni.

Prva turistična kmetija na območju mimske 
občine ponuja nenavadno doživetje in izkustvo. 
Župan Dušan Skerbiš je pred prerezom traku 
povedal, daje turizem pomemben za prihodnost 

občine, da pa turizma 
ni brez zagnanih in po
gumnih ljudi, ki idejo 
znajo in zmorejo ures
ničiti, tako, kot je to 
naredil še ne 30-lctni 
Damjan Zupan, ki upa, 
da bo turistična kme
tija zaživela tako, kot 
sije zamislil.

(Petra Krnc)

O Damjanovem ra
nču oz prihodu Aladi- 
na na ranč smo na Caj- 
tng.com, kot prvi iz
med vseh slovenskih 
medijev, pisali že mar
ca lani, več o Aladinu 
in prijateljih pa si lah
ko preberete in ogle

date na spletni strani ranča. Omenimo, da sta se 
včerajšnje otvoritve ranča med drugimi udele
žile tudi mimska podžupanja Bariča Kraljev
ski in svetnica Andreja Erazem, kakor tudi 
Damjanovi kolegi iz Bartog-a, kjer je zaposlen.

(Goran Smuk)

PS: Več slik najdete na www.cajtng.com, del ponudbe Ranča 
Aladin pa tudi na zadnji strani te številke Cajtnga!

Zaradi del na mostu 
v Zidanem mostu so 
prestavljena dela na 
»Pungartnike vem«!

20.05.2011 - Te dni bi morala biti dela na 
mostu ob vhodu v Trebnje (pri kinodvorani) 
že končana, a se ta še niso niti začela. Pri Jo
žetu Uhanu, vodji predstavništva CGPTreb
nje, smo preverili, kaj se dogaja, zakaj niso 
začeli s sanacijo dilatacij, kot je bilo obljub
ljeno.

»Zaradi obnove lesenega mostu v Zidanem 
mostu je sanacija dilatacije na železniškem mos
tu v Trebnjem prestavljena«,]c bil kratek in jedr
nat Jože Uhan, v nadaljevanju pa pojasnil, da ne 
more natančno povedati, kdaj se bo začela sana
cija železniškega mosta, saj da nima zagotovil 
nadzora.

Nato smo Uhana povprašali, kako stvari sto
jijo v zvezi z mostom v Zidanem mostu in izve
deli, da bo tisti most popolnoma nov. »Ob za
četku sanacije lesenega mostu v Zidanem mostu 
je bilo ugotovljeno, da so jekleni nosilci preveč 
dotrajani, da bi bila smiselna obnova. Zato se je 
naročnik odločil, da zamenja celotno jekleno 
konstrukcijo z novo. Predvidoma bodo dela do
končana konec junija«.

Vsaj do takrat se sanacija dilatacij na mostu 
preko železniške proge v Trebnjem ne bo izva
jala, saj bi istočasno zaprtje dveh mostov - tako 
Uhan, pomenila večjo težavo v prometu.

Razumljivo. Na sanacijo železniškega mosta 
na vhodu v Trebnje bo potrebno torej v najbolj
šem primeru počakati še najmanj mesec in pol, 
torej najmanj do začelja julija.

(Goran Smuk)

VULKANIZERSTVO BOŠTJAN VOVK s.p. 
OBRTNIŠKA 4,8210 TREBNJE

www.vulkanizerstvo.si, e-poSta: bostian.vovk@siol.net

TEL: (07) 34 61441,440,031/204 333
DEL. ČAS: 8-12,13-17, SOB. 8-12; AVTOPRALNICA: 8-18, SOB. 8-15, NED. 8-12 (ob nedeljah v primeru dežja zaprto)

Zagotovljena servis in garancija.
Motorje si lahko ogledate v našem salonu.

Vabljeni!
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V KS Sela pri Šumberku 
imajo internet povezavo, le 
uporabljati jo je treba!

27.05.2011 - Glede na to, daje prejšnji predsednik KS Sela pri Šum- 
berku Franc Selan pred dobrim mesecem dni za Cajtng.com potožil, 
da je njihova KS, vsaj kar se tiče medijev, kar malo zapostavljena, smo 
pri sedanji predsednici te KS Bogdani Brilj preverili, kako je v tistih 
koncih naše občine z internet povezavo.

» Večina krajanov internet ima, 14 gospodinj
stev iz Orlake pa na telefonski priključek, in s 
tem internet, še čaka«, je povedala Briljeva, 
kar pomeni, da ima večina krajanov dostop do 
vseh svetovnih informacij, konec koncev tudi 
do tega članka. Kaj je torej motilo Selana? Ver
jetno to, da ni iz »internet generacije« (beri: ne 
uporablja interneta), zato zanj šteje le tisto, kar 
se lahko prime v roke in prebere. Pa to ne velja 
le za g. Selana, temveč kar za večino ljudi, ki so 
starejši od recimo 50 let.

Predsednico Bogdano Brilj smo nato pov
prašali tudi, če bodo poskusili poskrbeti tudi za 
preostala gospodinjstva in dobili - vsaj za kra

jane - spodbuden odgovor. »Interesenti so bili posredovani na Telekom g. 
Malenšku, ki seje angažirano lotil svojega dela. Nalete!jena težavo s pod
pisom služnostnih pogodb, zato se bova predstavnika sveta krajevne skup
nosti v prihajajočih dneh oglasila pri dotičnih osebah in skušala rešiti te
žavo«,'}e povedala Briljeva.

Bogdana Brilj

Za obveščenost v tej KS bo torej, če bo vse po sreči, kmalu povsem po
skrbljeno, slabše bo le še za starejšo populacijo. Največ, kar lahko mi sto
rimo za njih pa je to, da jim še naprej dostavljamo Cajtng. Naslednja šte
vilka bo izšla 17. junija, do takrat pa se bodo morali žal zadovoljiti le s šte
vilnimi propagandnimi letaki ali kupljivimi časopisi. (GoranSmuki

Mchanoscrvis d.o.o.

U&Jrt
Stari trg 5c, TREBNJE 
pon - pet 7-18h, sob 7-12h 
Tel: 07/3460 590

LAMMTNI PODI
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Janez Prosenik do odličnega, 
a nehvaležnega 4. mesta!

23.05.2011 - V nedeljo ob 2. uri zjutraj seje končala druga dirka za 
svetovno vzdržljivostno prvenstvo v motociklizmu. Janez Prosenik 
(MCS Racing Ipone) je kljub zdravstvenim težavam stisnil zobe ter s 
sodirkačema za las zgrešil stopničke in dirko končal na izjemno 
nehvaležnem 4. mestu.

Izjava Janeza Prosenika: »Z dirko smo zelo zadovoljni, a ostaja grenak 
priokus, saj smo bili zelo blizu 3. mesta, ki se nam je le za las izmuznilo. Za
gotovo je razlog tudi v tem, ker nismo bili na torkovih testiranjih in pa moje 
zdravstvene težave, ki so me pestile že od srede. Sicerje motocikel deloval 
odlično, za kar se moram zahvaliti ekipi, ki je celo noč trdo delala, da smo 
odpravili še manjše težave, prav tako je naš izbor pnevmatik bil odličen, 
kot tudi taktika, kije delovala po naših željah. Priznati moramo, da je bila 
konkurenca tu zelo močna, kar prejšnja leta ni bilo v praksi, a smo proti 
koncu dirke taktizirali, da bi stopničke osvojili le, če bi katero izmed moš

tev pred nami storilo kakšno napako. Mi 
. žal nismo smeli voziti hitreje kot bi sicer 

lahko, da bi jih dohiteli, saj bi zaradi tega 
morali opraviti še en postanek, s katerim 
bi lahko ogrozili 4. mesto. Sedaj nas čaka 
tromesečni premor, saj naše moštvo zaradi 
varčevalnih ukrepov ne odhaja v Suzuko. 
Premor bomo izkoristili za priprave na 
dirko čez tri mesece, 4. mesto, ki smo ga 
osvojili, pa je zagotovo dobra motivacija 
in pokazatelj, da delamo v pravi smeri, saj 
smo izboljšali lansko uvrstitev in pokazalo 
svojo konkurenčnost v razredu SST.«

Za Janeza Prosenika bo sedaj sledil tro
mesečni premor, saj s svojo ekipo MCS 
Racing Ipone ne bo odpotoval na Japon
sko, kjer se bo čez dva meseca odvijala do
bro znana 8-uma preizkušnja na dirkališču 
V Suzuki. (BorisPoštič)v Albacctcju

'ARSTVO

Borut Antonič s.p.
Dolenja vas i, Velika Loka, 07/348-92-24,041/748-495

• brušenje,lakiranje ali oljenje parketa
• nabava in polaganje masivnega parketa
• nabava in polaganje gotovih parketov
• nabava in polaganje PVC podov
• velika izbira gotovih parketov

AMD Trebije, Trubarjeva 2, Trebije; 07/ 3044-993; 031-304-616

- računalniško opremljena učilnica
- sodobna vozila s klimo
- izkušeni inštruktorji
- nudimo UGODNO opravljale izpita A kategorije

TEČAJ CPP
^■BšEHa

Še naprti] se bomo 
trudili, da boste 
z našim
delom zadovoljnil
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Saška Hren: »Najtesnejši stik 
sem navezala z Ajdo Ivšek, v 
kratkem so bova dobile na kavi!«
26.05.2011 - Minulo nedeljo ste 
lahko na POP TV spremljali 
tretji krog polfinalnih bojev v 
oddaji Slovenija ima talent, v ka
teri pa je nastopala tudi Trehanj- 
ka Saška Hren. Kot šesta po vrsti 
je zapela, skupaj z ansamblom 
Azalca, priredbo pesmi Proud 
Marv, na koncu pa ji gledalci ni
so namenili dovolj glasov, da bi 
se uvrstila v veliko finale. Saška 
ni razočarana, za Cajtng.com pa 
je strnila vtise o samem dogodku.

Saška Hren

Kdaj so se začele priprave za 
nedeljski nastop? Glede na to, da 
nismo pričakovali polfinala in se 
zato nanj nismo pripravljali, so se 
priprave morale začeti že takoj nas
lednji dan, ko smo bili o tem obve
ščeni.

Na kakšen način pa so se zače
le? Najprej je bilo potrebno izbrati 
pesem, narediti priredbo pesmi v 
narodno-zabavno verzijo, potem 
pa vaje, vaje in še enkrat vaje.

misije, 3. mesto po izbiri občinstva 
in postali absolutni zmagovalci fe
stivala.

Vrniva se na SIT, kdo je izbral 
obleke? Glede oblek smo imeli 
malce več težav, ker v našem načr
tu niso bile narodne noše, vendar 
smo se morali s tem sprijazniti in 
sprejeti odločitev naše stilistke. 
Noše smo si potem sami izposodili 
dan pred polfinalno oddajo, saj 
nam tiste, ki so bile pripravljene za 
nas žal niso bile prav. Najlepša 
hvala tistim, ki so nam svoje noše 
posodili, da smo se potem vsaj do
bro počutili.

Kako si zadovoljna s svojini 
nastopom? Z nastopom sem zelo 
zadovoljna. Sicer nikoli ni tako do
bro, da ne bi moglo biti bolje, ven
dar mislim, da smo nastop izpeljali 
tako, kot je bilo treba. Za razliko od 
»mojih« fantov, sem imela precej
šnjo tremo, ki me je spremljala 
skozi ves dan, vse do odhoda z od
ra. Vendar pa je bila to nepozabna 
izkušnja, katere se bom za vedno in 
zelo rada spominjala.

Kako pa si zadovoljna z rezul
tatom? Naj zveni še tako zlajnano, 
ampak z rezultatom sem res zado
voljna, naredili smo, kar je bilo v 
naši moči, gledalci pa so se letos 
žal odločili, da bodo pošiljali v fi
nale samo pevce. Mi gremo naprej 
z dvignjeno glavo, delamo in ust
varjamo naprej.

Se morda ve, koliko glasov je 
kdo dobil? Kdo je dobil koliko 
glasov se žal ne ve.

Škoda. Koga bi pa ti poslala v 
finale izmed včeraj nastopajo
čih? Mislim, da si je prvi finalist 
Žan Serčič zasluženo priboril prvo 
mesto v naši polfinalni oddaji, že 
od samega začetka pa je bil tudi 
eden mojih favoritov.

Kdo je izbral pesem? Vsak iz-

Mchanoscrvis d.o o

im [a

Kdo si po tvojem mnenju zas-

dimenzije od 8x120 
do 8x320

Stari trg 5c, TREBNJE 
pon - pet 7-18h, sob 7-12h 
Tel: 07/3460 590

VIJAKI 
ZA KROVCE

med nas je dal svoj predlog, pesem 
pa smo izbrali skupaj na podlagi 
naših mnenj, izbrali smo Proud 
Mary.

Katere pa so bile ostale pred
lagane pesmi? Naj to ostane skriv
nost, saj bomo eno izmed teh ver
jetno predstavili kot našo nasled
njo priredbo.

Kdo je naredil priredbo? Pri
redbo je naredil naš mentor Jani Li
pičnik, pevsko pa smo se izpopol
njevali pri odličnemu pedagogu 
Nacetu Junkarju, za kar smo obe
ma zelo hvaležni.

Ampak vmes ste tudi nasto
pali?? Seveda, omembe vreden je 
morda Cvičkov festival, ki je pote
kal 7. maja v Novem mestu, kjer 
smo zasedli 2. mesto strokovne ko-

luži končno zmago, kdo bo po 
tvojem mnenju zmagal? Težko je 
govoriti o končnem zmagovalcu, 
ker je vsak po svoje nekaj poseb
nega.

Si s kom od nastopajočih nave
zala tesnejše stike? Družila in ra
zumela sem se z vsemi polfinalisti, 
najbolj pa z Ajdo Ivšek, drugo fina
listko našega polfinala. V zakulisju 
smo bodrile ena drugo in skupaj 
premagovale tremo. Opazile sva 
tudi, da sva si zelo podobne, zato 
sva se odločili, da bova ohranili 
stike in se v kratkem tudi dobile na 
kavici. Ajda je res super punca in ji 
želim veliko uspeha v finalni odda
ji-

(nadaljevanje na naslednji strani)

) Bavex d.o.o., Trubarjeva 12, Trebnje

r=<^ Tel.: 07/30 45 640
bavexj Delovni čas: 8h - 12h in 14h - 17h, sob.: 9h - 12h
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Kdo izmed žirantov ti je naj
bolj všeč in zakaj in kdo najmanj 
in zakaj? Od žirije mi je najbolj 
všeč Branko (Čakarmiš, op.p.). 
Kot prvo zato, ker obožuje harmo
niko in nas je podpiral že od same
ga začetka, ko smo ga presenetili z 
našo prvo priredbo. Tudi Brane 
(Kastelic, op.p.) in Lucienne (Lon- 
čina, op.p.) sta super, tako da ne bi 
mogla izpostaviti, kdo mi je naj
manj všeč, ker tudi ni bilo nobene
ga slabega komentarja na naš nas
top, tako da, jaz sem bila zadovo
ljna z vsemi.

Kakšni so tvoji načrti za 
bližnjo prihodnost? Moji načrti 
za bližnjo prihodnost so, da bi z an
samblom čim bolj izkoristili naš 
dosežek, prepoznavnost, da dela
mo, ter presenetimo še s kakšno 
dobro priredbo.

Do zdaj si izdala en singl, je še 
kaj v planu? Moj prvi »singl« En 
poljub je trenutno edina pesem, ki 
sem jo izdala. Lahko vam zaupam 
tudi, da je posnet že drugi komad, 
več o njem pa takrat, ko bo domov 
prišla pošta...

Se želiš komu zahvaliti? Moja 
prva zahvala gre seveda vašemu 
portalu in časopisu Cajtng (hvala,

op.p.!!!), ki me spremlja že od za
četka moje glasbene poti in mi ne
sebično ponuja pomoč pri moji 
promociji. Velika zahvala pa gre 
seveda tudi vsem tistim, ki ste mi 
(nam) namenili vaše glasove in nas 
podprli v tem kar najraje počnemo. 
Iskrena hvala tudi našim navija
čem, ki so nas prišli bodrit na pol
finalno oddajo, osebno pa bi se ra
da zahvalila še vsem mojim prija
teljem za vsa spodbudna sporočila, 
klice, Facebook objave in vsem, ki 
so bili v nedeljo z nami oz. mano. 
Res sem zelo vesela, da imam tako 
dobre prijatelje!

Hvala, Saška za te besede ...
Nisem še končala ... Ne smem po
zabiti - posebna zahvala gre odlič
nemu pedagogu petja Nacetu Jun
karju, ki nas poučuje in nas je tudi 
skrbno pripravil na naš polfinalni 
nastop ter Janiju Lipičniku, ki je 
poskrbel za izvrstno priredbo. Ne 
nazadnje pa bi se rada zahvalila še 
staršema, ki me že od začetka pod
pirata in pomagata uresničevati 
moje sanje.

Sedaj pa res - hvala, Saška!
Hvala tudi vam, pa še kdaj. Poz
drav vsem vašim bralcem! In še en
krat -najlepša hvala vsem!

(Goran Smuk)

Mehanoservis d.o.o.

LEK/jk
STAVBNO OKOVJE 
CENTRO

Stari trg 5c, TREBNJE 
pon - pet 7-18h, sob 7-12h 
Tel: 07/3460 590 Roto

ErizerskiiStudio:

NOVI FRIZERSKI STUDIO ZA ŽENSKE IN MOŠKE 
V TREBNJEM, GUBČEVA CESTA 37a

Poleg klasičnih in trendovskih frizur nudimo:

• podaljševanje las

• globinsko nego s trajnejšim učinkom

I

KUPON ZA 20% PdRlSTA
PRI KARATINSKI OBNOVI LAS

VEUA ČE PRINESETE IZREZAN OGLAS ALI OGLAS OMENITE!

STUDIO ©ga
©hmms ©sa saa

Požar na Veliki 
Loki podtaknjen?

25.05.2011 - »Vponedeljek, 23. 
05. 2011 oh 4. uri zjutraj je izbruh
nil požar na stanovanjskem delu 
železniške postaje Velika Loka. Za 
hitro pomoč hi se najprej rada zah
valila g. Juretu (dostavlja časopise 
v trgovino - priimka ne vemo), ki je 
obvestil 112 center in me zbudil ter 
pomagal gasiti požar. Policija in 
gasilci PGD Velika Loka so prišli 
ekspresno hitro (v 8 minutah), prav 
tako gasilci iz PGD Trebnje, tako 
da je bil ogenj hitropogašen.

Vsem gasilcem iskrena hvala za 
intervencijo, policiji in krimina
listom pa za korektno opravljeno 
delo za pojasnitev vzroka požara.

Po prvih ugotovitvah je bil požar

podtaknjen, zato na tem mestu opo
zarjam vse, ki se izživljajo na tak 
način, naj tega ne počnejo drugim 
in naj probajo pri sebi, kako to iz- 
gleda, če te sredi noči ali v zgodaj 
zjutraj vržejo iz postelje in rečejo 
"gori". Hvala tudi predstavnikom 
podjetja Slovenske železnice Ljub
ljana za hitro saniranje strehe in 
ostalo pomoč. Še enkrat hvala 
vsem iz vsega srca!«, je danes v e- 
pošti zapisala Ana Rozman, pri 
kateri je v ponedeljek zgodaj zjut
raj zagorelo.

Naknadno pa nam je gospa Ana 
zaupala še nekaj podrobnosti. »Go
relo je na strani našega vhoda v 
stanovanje, dva metra stran smo 
imeli lesen zaboj za drva ob steni in 
v njem je nastal požar, ki se je raz
širil na ostrešje. Zaboj z drvmi in še 
nekaj malenkosti (metla, plastični 
zaboj, gumijasti škornji, kartonska 
škatla) je v celoti zgorelo, obžgalo 
je okno v kopalnico (dim je že bil v 
kopalnici), fasada je obžgana cca 
10 m2, nato je ogenj potegnilo na 
streho in se razširil ter poškodoval 
še cca 8 m2 strehe«, pa je danes po
vedala gospa Ana, ki meni, daje šlo 
pri požigalcu zgolj za objestnost ali 
pa uživanje v tovrstnih rečeh.

Veseli nas, da sije bralka Ana za 
zahvalo gasilcem in ostalim, ki so 
pomagali v nesreči, izbrala naš 
medij, predvsem pa nas veseli to, 
da seje vse skupaj srečno izšlo.

Čestitamo gasilcem PGD Veli
ka Loka in PGD Trebnje za hitro 
organizacijo in prehod v akcijo, tu
di mi pa apeliramo na "požigalce", 
naj tega ne počno. (Goran Smuk)

ETERINA
DOBRO

Ambulanta Ivančna Gorica
(Ljubljanska cesta)
Telefon:
01/78-69-766,01/78-77-111

Delovni čas: vsak dan od 7. do 14. in od 17. do 18., sobote od 8. do 11. ure

Vašim malim živalim nudimo:
- vsa preventivna cepljenja
- zdravljenja
- sterilizacije, kastracije
- preglede z UZ (pregled na brejost)
- operacije mehkih tkiv
- oskrba in toaleta ran
- čiščenje zobnega kamna
- diagnostične preiskave kot so biokemijska preiskava krvi, test na mačjo levkozo 

in mačji aids, test na mikrosporijo, test na parvovirozo...
- sredstva za odpravo zunanjih in notranjih zajedalcev

Prodaja hrane priznanih znamk: 
Eukanuba, Hill's, Royal canine in lams

Eukanuba*1
lili?

ROY4L CKNIN HilVŠ

vMl, >

Prodaja pripomočkov za nego živali: 
ovratnice, povodci, oprsnice znamke Rogz; 
krtače, ležišča, blazine, torbe, 
šamponi, igrače, priboljški...

Telefonske številke:
01/7877-111 - Ambulanta Ivančna Gorica 
041/626-935 - Gorazd Skubic dr.vet.med. 
031/692-046 - Aljoša Kolenc dr.vet.med. 
031/502-367 - Marija Felician dr.vet.med. 
031/852-436 - Mateja Skubic dr.vet.med. 
041/327-716 - Dežurna številka



CAJTNG Največ novic b naših krajev najdete i www.cajtnt.com

Hofer namesto nas samih lobira 
pri DARS-u, poslovalnica bo v 
najboljšem primeru odprta letos!
23.05.2011 - Ko smo januarja le
tos zapisali, da bo Hofer v Treb
njem odprt v prvi polovici tega 
leta - tako so nam zagotovili v 
Hoferju - , seveda nismo mogli 
slutiti, da sc bo gradnja krožišča 
pri Mercatorju ustavila, posle
dično pa tudi gradnja Hoferja.

Glede na to, da še vedno vse sto
ji, pa tudi vprašanje je, kdaj se bo 
začelo kaj premikati, smo se spet 
obrnili na Hofer z vprašanjem - ka
ko gledajo oni na celotno stvar, če 
so si morda premislili in tako dalje.

Dobili smo zelo kratek odgo
vor: »Glede načrtovane posloval
nice v Trebnjem vam smemo spo
ročiti, da se trenutno nahajamo v 
intenzivnih pogovorih z DARS-om 
v zvezi z izgradnjo krožišča. Trudi
mo se, da bi pogovore zaključili 
čim prej in v Trebnjem še letos od
prli poslovalnico.«

Da Hoferja ne bo v prvi polovici 
leta je torej jasno, vprašanje pa je, 
če bo sploh letos. V Hoferju se tru
dijo z lobiranjem pri DARS-u, a je 
vprašanje, če bo njihovo lobiranje 
dovolj. S »pritiskom« na DARS

smo poskusili tudi mi, ko smo jim 
prejšnji teden (sreda, 18.05.2011) 
postavili nekaj novinarskih vpra
šanj - kaj se dogaja s krožiščem, 
kdaj se bodo nadaljevala dela, kdaj 
bo zgrajeno, itd.

Do danes (10.06.2011) odgovo
ra z DARS-a nismo dobili. Dodaj
mo, da smo ponavadi z DARS-a 
odgovor dobili v 24-tih urah, redko 
je potrajalo 2 dni. Postavljajo se 
vprašanja - kaj se dogaja na 
DARS-u, kaj se dogaja s kroži
ščem in kaj oz. koliko bi lahko pri 
tem storila občina???

Dejstvo pa je le eno - kopja se 
spet lomijo na Trebanjcih ...

(Goran Smuk)
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MK Kamerad in Policija z roko v 
roki za varnost v cestnem prometu

17.05.2011 - Danes zjutraj seje nekaj motoristov MK Kamerad, 
skupaj s policistoma in prometnima inštruktorjema Srečkom Falk- 
ncrjcm in Tomažem Dulminom, odpravilo na okoli 400 km dolgo pot. 
Gre za preventivno aktivnost trebanjskega MK Kamerad in Policijske 
uprave Novo mesto, s katero želijo opozoriti na (ne)varnost v cestnem 
prometu.

» Veliko število voznikov motornih koles in koles z motorjem in ranljivost 
te skupine udeležencev v prometu, ki jo dokazujejo tragični podatki o pro
metnih nesrečah, je razlog za raznovrstne aktivnosti, kijih tudi letos na 
Policijski upravi Novo mesto namenjamo motoristom«, je uvodoma pove
dala Alenka Drenik, tiskovna predstavnica PU Novo mesto, kije nato še 
dodala, da preventivne aktivnosti izvajajo, nadgrajujejo in prilagajajo že 
vrsto let.

»Udeležujemo se vseh shodov in prireditev, na katere nas povabijo do
lenjski in belokranjski motoristični klubi oziroma vsi, ki jim ni vseeno za 
varnost v cestnem prometu. Vpreteklem letu smo motoristične klube z Do
lenjske in Bele krajine prvič povabili na kondicijsko vožnjo z novomeškimi 
prometniki. Odličen odziv in pozitivni vtisi članov klubov so nas tudi letos 
spodbudili k ponovnemu pozivu«, je za Cajtng povedala Drenikova.

Trebanjske motoriste in izkušena policista bo pot predvidoma vodila 
preko Poljan, Trebnjega, Pluske, Biča, Ivančne Gorice, Višnje Gore, 
Grosuplja, Ljubljane, Brezovice, Logatca, Postojne, Sežane, kraškega 
Tomaja, Vipave, Ajdovščine, Cola, Godoviča, nazaj preko Logatca, 
Unca, Cerknice, Ribnice, Kočevja in Dvora, kot smo omenili, pa bodo 
motoristi prevozili okoli 400km.

Če boste skupinico srečali, jim le pomahajte, v vsakem primeru pa bo
dite - še posebej kot voznik - pozorni na motoriste, seveda pa naj velja tudi 
obratno. (Goran Smuk)

Zupančič + družba d.n.o. 
Jezero 22, Trebnje; 041339185 ■ Izdelava ostrešij

■ pokrivanje streh z 
opečno, betonsko in 
pločevinsto kritino

■ izdelava točkovnih 
snegobranov

■ vgradnja strešnih 
oken

■ montaža žlebov in 
zaključnih obrob

ZAKLJUČNA GRADBENA DELA
• vroče akcijske cene za strojne omete ter fasade
• izvajamo tudi pleskarska dela, tlake, vse vrste oblog
• nudimo izvedbo na višini z delovno košaro 24m

• izvedba z najkvalitetnejšimi materiali in garancijo

GRADAAGN1C
Peter Agnič s.p. 
Majcnova 4, Trebnje 

Gsm: 041618 975

ZAPOSLIMO PLESKARJE Z IZKUŠNJAMI!

prevozi, selitve z ekipo 
košnja trat, tudi strmejših terenov 
urejanje vrtov, rahljanje vrtičkov, h.tro 
obrezovanje živih mej,... ... učinkovito..
čiščenje kleti ter odvoz ••• ugodno 
kosovnega materiala 
prodaja in dostava drv

041589 243

Omes d.0.0., Ledina 40,8290 Sevnica - 031/598 355

CAJTNG N.jwi novic ii nit* knj.v niJO.tr
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Krajevna skupnost Trebnje je 
že takoj pričela s polno paro!

20.05.2011 - Poročali smo že, da se je KS Trebnje sestala v novem 
sestavu na prvi seji, že naslednji teden pa se bodo novi svetniki KS Tre
bnje, kateri po novem predseduje maj;. David Klarič, sestali že na tret
ji, kar pomeni, da imajo sejo tako rekoč skoraj vsak teden ter da so pri
čeli z delom resno in s polno paro.

Na zadnji seji so svetniki najprej izbrali podpredsednika KS Trebnje. Na 
predlog predsednika Davida Klariča je to postal Marjan Jevnikar iz 
stranke SLS. Kakor slišimo med Trebanjci, so bili mnogi presenečeni nad 
to odločitvijo, saj je večina pričakovala, da bo tudi podpredsednik KS 
Trebnje iz vrst D ROT, kije dobil kar 9 od 15 svetnikov na zadnjih lokalnih 
volitvah. Klarič seje odločil drugače in k sodelovanju povabil svojega ko
lega svetnika že iz prejšnjega mandata z obrazložitvijo, da le-ta zelo dobro 
pozna delo v krajevni skupnosti in da mu bo po dogovoru pomagal pri nje
govem delu in ga nadomeščal, ko bo imel Klarič neodložljive opravke na 
svojem delovnem mestu v Ljubljani (direktor financ na ZPIZ).

DROTje s tem pokazal, da kljub temu, da imajo veliko večino svetnikov 
sami, ne želijo kazati mišic, ampak si želijo sodelovanja z vsemi, ne glede 
na politično oz kakšno drugo opredelitev.

Svet KS Trebnje je nato imenoval člane v posamezne komisije, ki bodo 
skrbele za delovanje KS Trebnje v mandatu 2011 -2014. Člane posameznih 
komisij si lahko pogledate v priponki, omenimo pa lahko, daje novost tega

Mont tim Smole d.o.o. 
Dolenje Ponikve 1, TREBNJE 

G: 041644 981, www.monttim.si

PRIDI, VIDI IN SE ČUDI,
KAJ Tl FIRMA MONT TIM NUDI!

♦ krovstvo in kleparstvo
♦ dobava in montaža strešnih kritin
♦ dobava in montaža fasadnih sistemov
♦ izdelava nosilnih jeklenih konstrukcij
♦ gradbeni inženiring
♦ krivljenje pločevine
♦ plazemski razrez
♦ prevozi
♦ izposoja dvigal

it
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MONT

mandata tudi nova komisija, ki so jo poimenovali Komisija za urejanje 
okolja in oživitev mestnega jedra, kiji bo predsedoval Dejan Smuk.

Po tem so bili svetniki mnenja, daje potrebno KS Trebnje določiti dru
gačen status financiranja, kar je tudi obljubil župan na prvi seji. Na predlog 
Jožeta Korbarja, da naj bi se pri novem financiranju upoštevali novi kri
teriji - ali ima KS park, tržnico, javne površine, funkcionalna zemljišča 
etažnih lastnikov, zemljišče v lasti občine, rekreativne površine, so svetni
ki potrdili sklep, da se na Občino Trebnje pošlje predlog, da se popravi Od
lok o financiranju krajevnih skupnosti tako, da se upoštevajo pri izračunu 
sredstev iz proračuna še ostali kriteriji in sicer ali je v posamezni KS park, 
rekreacijska površina, tržnica, sprehajalne poti. Upošteva naj se tudi, daje 
KS Trebnje glavno občinsko središče, v katerega po opravkih dnevno pri
hajajo iz vseh KS.

Na predlog Aleša Grmovška in Marjana Jevnikarja so sprejeli sklep, 
da se preuči možnosti znižanja stroškov za plačilo električne energije za

Mchanoscrvis d.o.o.

LEK Art
Stari trg 5c, TREBNJE 
pon - pet 7-18h, sob 7-12h 
Tel: 07/3460 590 L

AKCIJA

kljuke VENEZIA 
krom satin

I6,90EUR

javno razsvetljavo in sicer na način, da se sedanje žarnice zamenjajo z 
varčnimi in da se v naseljih, kjer ni javne razsvetljave postavi solarna sve
tila za nočno osvetljevanje naselij.

Svetniki so se seznanili s poročilom o realizaciji v preteklem letu, ki ga 
je podala računovodkinja KS Trebnje Darja Brate in z zaporo Režunove 
ceste v času gradnje vrtca.

pogled je z Jurčkovega
del Trebnjega, 
rčkovega hriba

Na prošnjo stanovalca iz Ulice OF, da bi se optični kabel napeljal od jaš
ka na ulici Reber do konca
Ulice OF so svetniki sog- ' Prekrasna fotografija
lasno ugotovili, da KS ni
ma pristojnosti za reševa
nje gradnje oz napeljave 
optičnega kabla in naj se 
krajani o tem pozanimajo 
na Občini Trebnje. Na Ob
čino Trebnje se bo poslal 
tudi zahtevek za sprejetje 
Odloka o tržnem in seje
mskem redu v Občini Tre
bnje, saj se krajani ne stri
njajo s sedanjim načinom 
prodaje na prostem v na
šem kraju.

Župan je na Eseji KS 
Trebnje pred vsemi svetniki obljubil, da bo poslal pisni odgovor o trenut
nih aktivnostih glede pridobivanja zemljišč za širitev pokopališča v Treb
njem. KS Trebnje tega odgovora še ni prejela, zato so poslali še en poziv 
županu, da se jih obvesti o teh aktivnostih.

Naj na koncu omenimo, daje župan na prvi seji izrazil željo po sodelo
vanju in dejal, da se bo sej sveta KS Trebnje udeleževal, če bo le vabljen. 
Kljub vabilu KS Trebnje se seje ni udeležil. (GoranSmuk)

Bonum d.o.o., Prelesje 33, ŠENTRUPERT
07/343 4160 #■ www.bonum.si • bonumdoo@siol.net

CAJTNG www.cijtng.com
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Do kdaj bo mimo nedokončanega 
krožišča pri Mercatorju promet 
potekal le izmenično enosmerno?

18.05.2011 - Koliko časa še bo mimo nedokončanega krožišča pro
met potekal le izmenično enosmerno? To se sprašujejo številni Treba- 
njei, tudi tranzitni vozniki, verjetno pa kar vsi, saj je že vsem počasi 
dovolj čakanja pred semaforjem. Dokler se je premikalo, dokler se je 
nekaj delalo, smo bili še strpni, sedaj pa imamo, kot kaže, počasi do
volj vsega.

V zadnjem času smo namreč dobili kar nekaj e-pošt, naj pobaramo od
govorne, če že mislijo dokončati krožišče. Bralec je bil še bolj slikovit, ko 
je dejal, da naj »sicer pa vržejov »luft« še to, kar so naredili, če ne znajo do
končat, bomo imeli pa tako, kot je bito vsa leta«. Skratka, ljudem poka film.

Eden izmed bralcev, očitno se še zadržuje oz. poskuša problem rešiti zle
pa, pa je predlagal nekaj drugega. Nekaj takega, kar bi lahko bilo v domeni 
občine, če bi le želeli rešiti problem. »Sami niso dovolj fleksibilni, župan 
celo pobira smeti, namesto da bi delal«, je začel bralec, podatki vseh pa so 
nam znani. Nato bralec nadaljuje z njegovim videnjem rešitve problema.

1

STEKLARSTVO

kopalniška stekla 
steklene poličke, vratca 
okvirjanje slik in gobelinov 
izdelava steklenih vrat 
izdelava predelnih sten 
izdelava termopan stekel 
obdelava ogledal 
zasteklitev oken, vrat 
stekleni nadstreški 
stekla za kuhinje 
avtomobilska ogledala 
kamionska ogledala 
traktorska stekla 
peskanje stekla 
risanje na steklo

Dušan Može s.p.
Stari trg 23, Trebnje 

07/30-44-747,041/368-114 
steklarstvo.moze@siol.net

Trebanjska ekipa Stekleni zob 
zasedla drugo mesto na bowling 
turnirju med podjetji!

10.05.2011 - Stekleni zob. Le na prvi pog
led čudno ime, če pa vam zaupamo, da bow- 
ling ekipo Stekleni zob tvorita steklar (Du
šan Može) in zobozdravnik (Čcdomir Kuz- 
manovič), potem ime ni prav nič čudno, 
kvečjemu - pravo. In ravno ta ekipa se je 
odrezala najboljše izmed naših podjetij.

V torek. 17.5.2011, je na bovvlingu v Gala
ksiji potekal podjetniški bovvling turnir, kate
rega seje udeležilo 10 ekip. Tekmovanje je tra- M 
jalo celih pet ur, za veliko presenečenje pa je ” 
poskrbela ekipa Stekleni zob, kije zasedla 2. 
mesto, ta ekipa pa je bila tudi edina, kije imela

Ekipa Stekleni zob, 
z leve Dušan in Branka Može 
ter Čcdomir Kuzmanovič

Je levo od tega 
dovolj prostora 
za še en - zasilni 
vozni pas? ■ČL-

>«
I

»Proti krožišču se ne 
da, da pa se v drugo stran, 
proti Štepčevim in Gra- 
dingu poširiti cesto. Lah
ko bi splanirali teren in 
poasfaltirali tistih 20, 30 
metrov, pa bi imeli dvo
smerni promet. Če pa ni
majo za asfalt ali če jim je 
škoda denarja, potem pa 
tudi žalostno«, je dejal 
bralec, v nadaljevanju pa 
tudi povedal, da so se na 
Obrtniški ulici, kjer je za
radi tega močno povečan promet, zgodili že najmanj dve prometni nes
reči, ravno toliko (za toliko jih ve on, op.p.) pa jih je tam, zaradi izogibanja 
drugemu vozilu na ozki cesti, že presekalo svoje pnevmatike.

Morda bo izglodalo, da problem niti ni tako pereč, a prav lahko pride tudi 
do hujše nesreče, da ne omenjamo drugačnih žrtev, recimo med pešci ali 
kolesarji. Obrtniška cesta, po kateri se je nenormalno povečal promet, 
namreč ni pripravljena na tolikšen pretok. Se bo Obrtniška dvignila, kot se 
je to zgodilo v Grmu ali bo še naprej strpno čakala? Če bi se vsaj premikalo, 
bi človek še čakal, tako pa...

V vsakem primeru bodite pazljivi vozniki, ki vozite po Obrtniški, 
predvsem pa pešci in kolesarji! /GoranSmuk)

VSE ZA STREHO
KRITINE - KLEPARSKI IZDELKI - SNEG0L0VI - ŽLEBOVI

KROVCI. POZOR!
♦ določeni modeli z več kot 

43% popusta na tovarniško 
ceno! U'il!|iMdin

♦ kritine že od 5,46€/m2

agerard
KRA. j MED STREHAM

Izjemno ugodne cene izolacij!

URsa
Grupo Uralita

VELUX ESAL
BREZPLAČNA DOSTAVA! J ( Kupovanje pri nas je cenejše,

prepričajte se!

Tomaž Krnc s.p., Ledina 1, SEVNICA • Tel.: 07 8141651 
Gsm: 041427 084 • tomaz.krnc@siol.net • www.strehe.si

v svojih vrstah predstavnico nežnejšega spola.
Zmagala je ekipa Topos iz Novega mesta, drugo mesto je zasedla treba

njska ekipa Stekleni zob (zakonca Može in Cedomir Kuzmanovič), 
I „ tretje pa Big Star, ravno tako iz Novega mesta.
' - Na turnirju je sicer nastopilo še sedem ekip 

iz naših krajev - Elektro Gregorič Mirna, 
Droga Kolinska PE Mirna, OŠ Trebnje (Ra
delj, Brezovar, Kolar), Komunala Trebnje 
(Velečič, Lipoglavšek, Pavlin), Trimo L, Tri
mo II., in Rem (Pungartnik, Jevnikar, Čibej).

Prve tri ekipe so prejele unikatne pokale ter 
praktične nagrade Galaksije. Naslednji bovv
ling turnir v Galaksiji bo 18. junija 2011 (v 
sklopu Trebanjskega koša), to bo turnir v dvo
jicah. Vljudno vabljeni!

(Goran Smuk)

CAJTNG
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urejanje in vzdrževanji 
zelenih površin 
košnja vrtov, parkov M 
čiščenje in podiranje^m 
zaraščenih mej

Vzdrževanje objektov in hišnika dejavnost 
Patricij Meserko s.p. • 070 860 237

P0GREERE JR 
PQKQPmiŠKE 
STORITVE

OKLESER i
Rudimo vam vse storitve na enem mestu 

in se trudimo biti najboljši in najugodnejši.

bklešen d.o.o.. K Rohu 26. Rovo mesto; Tel.: 07/33 70 200 - non stop

Zavarovalniško zastopanjemm
LEON ROJC s.p.

“mladi vozniki,,

Za vse, ki še nimate 
3 leta vozniškega izpita 

in bi se radi izognili 
visokim stroškom 

ob prometni nesreči.

^Ena polica za več avtomobilov.))

leonrojc@gmail.com ali 041 744 026

Pepelnakova predsednica KVIAZ-a!
12.05.2011 - Prva, konstitutivna seja občine Trebnje. Že pri prvem 

imenovanju prišlo do nesoglasij, do neupoštevanja dogovorov s strani 
ž.upana, in tudi do nepravilnosti!

Včeraj je v sejni sobi Občine Trebnje potekala 1. konstitutivna seja, ki 
seje začela, kot smo napovedali, slavnostno. Z godbeniki, slikanjem, Zd
ravljico, itd. Sejo je nato (v sejni sobi) vodil Silvester Prpar, saj mu je to 
mesto prepustil najstarejši član OS Matija Hočevar. Ko je zaprisegel novi 
župan Alojzij Kastelic, jo je naprej seveda vodil on.

Ko seje začelo imenovanje KVIAZ-a (komisijo za volitve, imenovanja 
in administrativne zadeve), je Jože Povšič zdiktiral pet svojih kandidatov, 
David Klarič je za predsednico KVIAZ-a predlagal MarijovZupančič, 
Mitja Jeras Marka Grandovca, Špela Smuk pa Franca Žnidaršiča. 
Županje dal na glasovanje predlog Povšiča, kljub temu, da ni vedel pove
dati. kateri člen mu to dovoljuje, a je vseeno obveljala njegova. Tako so 
svetniki z večino potrdili Povšičev predlog, KVIAZ pa bodo v tem man
datu sestavljali Nada Pepelnak kot predsednica (SDS) in člani Jože Kor
bar (SLS), Andrej Jevnikar (ŽLR), Franc Kozlevčar (NSi), Miran 
Candellari (NSi) in Marko Grandovec (SD). Sedmi član bo znan na na
slednji seji.

Kljub temu, da so se na sestanku svetniških skupin v ponedeljek dogo
vorili, da bo vsaka stranka za v KVIAZ predlagala enega ali več članov, je 
župan včeraj naredil drugače, kar je ob koncu seje javno povedal Marko 
Grandovec. Če bi se držal dogovora, bi KVIAZ namreč sestavljali popol
noma drugi ljudje, ki županu niso pisani na kožo (ne bi imel večine).

Podžupana uradno še nista znana, sta pa v igri, o čemer smo pisali že 
pred dnevi, Nada Pepelnak in Silvester Prpar. Dogaja se torej natanko to, 
kar smo napovedali. Začele so se deliti funkcije, začeti je treba vračati us
luge. Edino Povšiča (še) ni nikjer. Direktor občinske uprave?? Povšičevi 
apetiti verjetno še vedno segajo po Komunali, a močno dvomimo, da bi ga 
preostale tri občine solastnice Komunale (Mirna, Šentrupert, Mokronog 
Trebelno), potrdile! Kastelic bo moral zanj torej najti kruh drugje.

Je zdaj jasno, kako se pride do županskega stolčka vali do funkcije?? 
Znan je človeka pri Kastelicu žal ne igra bistvene vloge. Žal! /GoranSmuk)

ribarnica, trgovina, predelava rib

čD ,r

cJ\iparntarmc
Tomaž Glivar s.p., Tržnica, Trebnje, 041 639 226

\ 1 V 1Popestrite svoj jedilnik z raznovrstnimi X
svežimi ali zamrznjenimi x mfe
ribami, raki ali mehkužci! M8WE/V/ HA HMt

4 SEKS"«*!
H V*?-Stili'

ZEmsiiis
Tomaž Glivar, Breza 18a, TREBNJE 

Gsm: 041639 226

Zabavajte se in uživajte ob zvokih harmonike GLIVAR!

KNJIGOVODSKI
BIRO

Amadeja Drenih s.p. 
Stari trg 36 

8210 Trebnje 
amadeja.d@gmail.com 

Tel: 07/30 45378 
Gsm: 041/473 433

Prvi mesec vodenja POPUST!
NATANČNO - HITRO - UGODNO

CAJTNG Največ novic Iz nallh krajev na, www.cajtng.com
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Predsednik države Danilo Turk z župani Mimske doline v 
Šentrupertu obiskal šolo, vrtec in pekarno!

01.06.2011 - Župan Občine Šentrupert Rupert Gole je skupaj z žu
panoma občin Mirna in Mokronog-Trebelno, Dušanom Skerbišem in 
Antonom Mavrom sprejel predsednika republike dr. Danila Turka. 
Predsednik je obiskal šolo in vrtec, kasneje si bo ogledal še pekarno.

Predsednik republike je Šentrupert obiskal ravno v dneh, ko se vrstijo 
prireditve v počastitev občinskega praznika. Četrto praznovanje občin
skega praznika je tako dobilo še poseben po
men. "To je pravzaprav kot neko darilo Občini 
Šentrupert ob občinskem prazniku. Je pa splet 
okoliščin, da se je zgodilo ravno zdaj. Pred
sednik namenja svoj obisk celotni Mirnski do
lini oziroma tem trem občinam, tako gospo
darstvu, kulturi kot drugim zanimivim pro-jek- 
tom pri nas. Smo počaščeni in veseli, "je vtise 
strnil župan Občine Šentrupert Rupert Gole.

pa seje srečal s prvim častnim občanom Občine Šentrupert, sicer ustano
viteljem vinske kleti Frelih, Jožetom Frelihom.

V Hiši vina Frelih so se predstavniki vseh 
treh občin srečali s predsednikom, mu pred
stavili občine in ga seznanili s težavami, s kate
rimi se soočajo, in z uspehi, na katere so pono
sni. Po uradnem pogovoru se je predsednik 
vpisal v knjigo častnih gostov, ki jo je vsaka 
od občin pripravila prav za to priložnost, nato

Iz centra kraja seje visoki gost odpravil v Osnovno šolo dr. Pavla Lu
načka Šentrupert, kjer gaje sprejela ravnateljica Mira Brezovar, po šoli, 
kije zaradi svojih stalnih razstav čedalje bolj prepoznavna tudi kot galerija, 
pa je predsednika vodil nekdanji ravnatelj in avtor razstav Slovenske sli- 

...... . .. kanice za otroke sveta. Izvirne ilustraci
je mladinskih del, Rastoča knjiga Obči- 
ne Šentrupert in Rastoča knjiga svetov- 

tH® liti. ne mladinske književnosti Jože Zupan.
Sledil je še ogled prvega v celoti lesene
ga vrtca, vrtca Čebelica, ki je moderno 
arhitekturno zasnovan, hkrati pa okolju 
prijazen, saj je nizkoenergetski in niz- 
koogljični. Najmlajši so predsedniku 
pred slovesom pripravili kratek program 
in mu izročili darilce.

Na poti z Mirne v Mokronog se je 
predsednik ustavil še na Bistrici, kjer si 
je ogledal družinsko pekarno in mlin, 
kiju vodita zakonca Grebenc.

tPelra Krnc)

Nogometaši Mirne 
U10 odlični 3. v NAJLEPŠE PVC OGRAJE
osrednji in JV
Sloveniji!

V soboto, 11. junija 2011, je na sta
dionu na Mirni potekal zaključni 
turnir v nogometu za selekcije do 10 
let, na katerega so se uvrstile najbo
ljše štiri ekipe osrednje in JV Slove
nije. Našim nogometašem, ki so su
vereno zasedli prvo mesto v skupini 
D, so se tokrat po robu postavili no
gometaši Olimpije, kar tri njihove 
selekcije, ki so bile prve, seveda vsa
ka v svoji skupini.

Največje vprašanje pred zaključnim 
turnirjem je bilo, koliko močne so eki
pe Olimpije, ki so vse - ravno tako kot 
naši - z velikim naskokom prehitele 
svoje nasprotnike. Ugotovili smo, da 
naši fantje niso najboljši le “na vasi", 
temveč da znajo biti še kako nevarni tu
di “v mestu". Klub, kakor tudi starši, so 
lahko na svoje male nogometaše po
nosni. Ekipo Mirne ni namreč popolno
ma nadigrala prav nobena ekipa.

Matjaž Ožek, trener: »Nogomet se igra s srcem in ravno to so naši Jan
ije storili. Pustili so srce na igrišču in se borili kot levi. Kapo dol tudi vsem 
navijačem, ki so nas prišli vzpodbujat. Vzdušje je bilo odlično. Mislim, da 
lahko glave zasluženo držimo pokonci, saj smo osvojili tretje mesto v MNZ 
Ljubljana, kar j e ogromen uspeh za naš "mali" klub. Tako kot otroci, pa so 
svojo vlogo oz. nalogo perfektno opravili tudi starši z vso svojo priprav
ljenostjo in požrtvovalnostjo. Brez skupnega sodelovanja organizacija 
zaključnega turnirja ne bi uspela, zato se ob tej priložnosti vsem in vsako
mur posebej iskreno zahvaljujem, mojim fantom pa iskreno čestitam za 
dosežek. Fantje, ponosen sem na vas!« (us)

MONT^i^-SiSTEMN®

www.novoform.si

- Ograjni sistem masivnih oblikovanih 
letvic Novoform (Rustnik, Venecija, 
Barokjs pocinkanim ojačitvami

- Ograjni sistem linijsko oblikovanih 
ograjnih letvic Novoform Klasik

- Montažni objekti (vrtni paviljoni,hišaj
NOVOFORM INŽENIRING IN IZDELAVA IZ PLASTIČNIH MAS D 0 0.,

DRAGA PRI ŠENTRUPERTU 38,8232 Šentrupert tel 07 30 40 706, 040 854 352. novoform@siol.net

ZAPELjITE V BREZSKRBNO POLETJE

TEDNI POZORNOSTI
i. - ii. mai ieii

POSEBNA PONUDBA JE ZARADI ODLIČNEGA ODZIVA PODALJŠANA 
DO 31.06.2011! IZKORISTITE JO TUDI VI!

Ne zamudite posebne ponudbe v PSC KRMEU:
• brezplačen pregled delovanja klimatske naprave
• 15% popust za polnjenje klimatske naprave
• 15% popust na filter klime

PSC MARJAN KRMELJ s.p., Kidričeva 22a, TREBNJE, 
servis@psckrmelj.si, 07/34 81450,040 204 804, www.psckrmelj.si

CAJTNC Največ novic iz naiih krajev najdete na
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RAN-UAN SHOW M«
Lansprez /Trebnje-Mirna/
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VOŽNJE DIRKALNIKOV 
VETI POLIGON 
MASKOTA VETI 
TRAMPOLIN 
HRANA IN PIJAČA 
ŽIVA GLASBA 
SIMULATORJI VOŽNJE 
BOGATA NAGRADNA IGRA 
VODITELJ GREGOR ŽVAB 
EKIPA TV GOLICA

ZA VSO DRUŽINO

PORSCHE
ZAVAROVALNICAMARIBOR

BTIL1A ||triglav|||SKB O

m i

GOSTJA 
VEČERA

I #
NAGRADNA IGRA 

ZA NOVI 
ŠKODA VETI

ŠKODA

Summit teasingAcredit Kl/V

Žc takoj na začetku mandata farsa KVIAZ-a 
ali - kdo upravlja s Pcpelnakovo?

01.06.2011 - Prejšnji teden so trebanjske 
politične stranke dobile poziv, naj podajo pis
ne predloge za imenovanje kandidatov v od
bore in komisije pri Občinskem svetu Občine 
Trebnje. O tem bodo odločali ludi svetniki na 
današnji seji Občinskega sveta Občine Treb
nje.

V občinskem pozivu je bilo tudi zapisano, da 
se bo pri imenovanju kandidatov upošteval vo- 
livni rezultat, ki ga je posamezna stranka do
segla na zadnjih volitvah, zato spomnimo, daje 
največ (več kot 1/4 volivcev) glasov dobila 
stranka DROT, sledita pa mu SDS in SLS. Glede 
na volilni rezultat, naj bi stranke torej dobile 
naslednje število svojih kandidatov v odborih 
in komisijah:

DROT - 17 mest, od tega 3 predsedniška, 
SDS - 13 mest, od tega 2 predsedniška,
SLS 12 mest, od tega 1 predsedniško, 
ŽLR-9 mest, od tega 1 predsedniško,
NSI-8 mest, od tega 1 predsedniško,
SD - 8 mest, od tega 1 predsedniško,
DSD - 6 mest, od tega 1 predsedniško,
LDS-4 mesta, od tega 1 predsedniško.
Glede na predvolilne obljube tako župana, 

kakor tudi vseh strank v občinskem svetu, da
bodo delovali povezovalno in v dobrobit oz ko
rist občanov, ne bi smelo biti dvomov, da bi naj 
bil tak rezultat tudi potrjen na današnji seji OS.
Pa tudi bo?

Si pa je že na začetku svojega mandata prvo
vrstno farso privoščila Komisija za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja, ki jo v tem 
mandatu vodi Nada Pepelnak (kdo stoji za nje
nimi odločitvamije verjetno jasno), kije ne gle
de na volilni rezultat namreč predlagala, da

Občinski svet na današnji seji sprejme sledeči 
predlog razdelitve posameznih mest v stroko
vnih telesih OS:

DROT - po volilnem rezultatu pripada 17 
mest - predlog komisije 9 mest, od tega pripada 
3 predsedniška - predlog komisije 0 mest)

SDS po volilnem rezultatu pripada 13 mest 
- predlog komisije 17 mest, od tega pripada 2 
predsedniška predlog komisije 3 mesta)

SLS - po volilnem rezultatu pripada 12 mest - 
predlog komisije 13 mest, od tega pripada 1 
predsedniško predlog komisije 2 mesti)

ŽLR - po volilnem rezultatu pripada 9 mest - 
predlog komisije 11 mest, od tega pripada 1 
predsedniško predlog komisije 2 mesti)

NSI - po volilnem rezultatu pripada 8 mest - 
predlog komisije 13 mest, od tega pripada 1 
predsedniško - predlog komisije 3 mesta)

SD - po volilnem rezultatu pripada 8 mest - 
predlog komisije 6 mest, od tega pripada I 
predsedniško - predlog komisije 0 mest)

DSD - po volilnem rezultatu pripada 6 mest - 
predlog komisije 2 mesti, od tega pripada 1 
predsedniško predlog komisije 0 mest)

LDS - po volilnem rezultatu pripada 4 mest 
predlog komisije 1 mesto, od tega pripada 1 
predsedniško predlog komisije 0 mest)

Glede na predlog, ki jo je Pepelnakova komi
sija podala, je več kakor jasno, da s to odločitvijo 
ni upoštevala ne volillnega rezultata, ne stro
kovne usposobljenosti kandidatov, temveč je 
kandidate delila le na vaše in naše. S tem se 
potrjuje način dela, ki ga bo zastopala ta komi
sija in resnično ni čudno, da so se številni občani 
zgražali ob odločitvi "županovega klana", da se 
za predsednico te komisije imenuje Pepelnako
va. Na kratko - to je Trebnje! Žalost... (bzt

Andrej Brcar najboljši 
naš na tekmovanju ob 
občinskem prazniku!

31.05.2011 - V okviru prireditev ob pra
znovanju občinskega praznika v Šentru
pertu je Šahovski klub Trebnje v soboto, 
28.5., organiziral šahovski turnir. Tek
movanja, ki je bilo še toliko bolj pomem
bno, saj so se rezultati upoštevali v točko
vanju Dolenjske članske lige, se je udele
žilo 32 šahistk in šahistov iz Dolenjske, Po
savja in Ljubljane.

Po odigranih devetih kolih je z 7,5 točka
mi zmagal Jernej Zupančič iz Šahovskega 
društva Krka pred svojim klubskim kolegom 
Jožetom Pucljem in najuspešnejšim članom 
trebanjskega kluba Andrejem Brcarjcm, ki 
sta osvojila po pol točke manj. Med ženska
mi je bila najboljša Neva Čopi iz Žužember
ka, medalje za najuspešnejše mladince pa so 
prejeli Aleš Brcar in Matej Brcar ter Bošt
jan Janežič.

Najboljšim je pokale in medalje predal žu
pan občine Šentrupert Rupert Golc, kije po
udaril, da si želi, da se ta tradicionalni ša
hovski turnir ob občinskem prazniku orga
nizira tudi v prihodnje. (ys)

Vabljeni na šahovski 
turnir pod toplar Florijan

Šahovski klub Trebnje vabi ob praznova
nju praznika občine Trebnje vse ljubitelje ša
ha na šahovski turnir, ki bo v soboto, 18. ju
nija ob 10. uri pod toplarjem Florijan na 
Blatu. To bo hkrati tudi tretji turnir Dolenj
ske članske lige. (ss}

CAJTNG Največ novic It nellh krajev najdete n www.cejtng£om



KOVINARSTVO PAVC fižIL
Robert Pave s.p., Prešernova ul. 16,8210 Trebnje 
07/30 44 887,041/577 451, e-pošta: pavc@siol.net, www.pavc.si

NADSTREŠKI INOX OGRAJE

//W

i INOX OGRAJE 
i NADSTREŠKI 
i KOVINSKE STOPNICE 
I PODESTI OGRAJE

I PREKRIVANJE NADSTREŠKOV 
i RAZREZ IN KRIVLJENJE PLOČEVIN TER VARJENJE 

VSEH MATERIALOV 1clt t ....Podietie s 16-letno tragično,
VSE PO NAROČILU! Se priporočamo!

Alen Štritof po nerazumljivi 
odločitvi sodnikov premagan v 
Novi Gorici!

01.06.2011 - V nedel jo, 29.05.2011, je na mednarodni prireditvi No
va Gorica Fight Night naš klub borilnih veščin No Fcar Trebnje zasto
pal Alen Štritof. Nastopil je v zadnji borbi, drugi izmed dveh profesio
nalnih borb večera, in sicer proti italijanskemu nasprotniku Fabiu Di 
Marcu iz kluba S.G.N., ki je tudi klub Gevorga Petrosyan-a, aktual
nega dvakratnega svetovnega profesionalnega KI Max prvaka.

Alen Štritof je 
lepo zadeval 

Italijana, a so 
sodniki zmago 

priseli 
slednjemu.

rAivii j v v vvri uu,

je trajala tri runde f 
3 minute, vstopil s 
mozavestno in kiji 
temu, da je nastop 
proti bolj izkušen 
mu tekmovalcu, pr 
vzel pobudo, ter i 
takoj na začetku pi 
čel s svojimi napac 
Skozi celotno bori 
sta si nasprotnika i 
menjavala udare 
Di Marco je z mid 
kicki (udarci z not

v telo) poizkušal Alena držati na poldistanci ali distanci, Alen pa je udari 
dobro blokiral ter se v vsakem napadu približal v klinč (borba v neposred 
bližini), ter povezoval boksarske kombinacije, zaradi katerih seje Di Ma 
co pričel umikati.

Kljub prepričanju velike večine občinstva v Alcnovo zmago, so po od- 
delanih trdili treh rundah sodniki odločili, da sta tekmovalca izenačena ter 
da se morata boriti še dodatno extra rundo. V četrti rundi seje zgodba na
daljevala. Alen je ves čas napadal s svojimi ročnimi tehnikami, ter jih sem 
in tja povezoval z nogami in kolcni, medtem ko se je Di Marco, ki je na 
koncu runde še komaj stal na nogah, umikal ter pri tem povezoval nizke 
nožne udarce low-kicke. Sodniki so po koncu četrte - extra runde na za
čudenje vseh prisotnih dosodili zmago Di Marcu.

Jože Trlep, trener našega kluba borilnih veščin No Fear, ni mogel skriti 
začudenja nad sodniško odločitvijo. "Alen bi moral po prikazanem zma
gati že po treh rundah, v vsakem primeru pa bi moral to borbo dobiti. No, 
kakorkoli že, kljub porazu je Alen odlično oddelal ta fight ter pokazal, da je 
vedno boljši borec, ki se lahko pomeri že tudi z borci svetovnega formata. 
Alen je s to borbo veliko pridobil, kajti tako težke borbe do sedaj še ni imel 
in je dejansko videl, da lahko premaga tudi tekmovalce, ki so v borilnem 
svetu rangirani že zelo visoko. “

Na Cajtng.com si lahko ogledate borbo in sami presodite, če so se sod
niki odločili prav. Naslednje tekmovanje je čakalo naš klub že 11. junija, ko 
je na Češkem nastopil Gregor Smole. Kaj se je dogajalo pa lahko že iz
veste na najbolj branem trebanjskem spletnem portalu. jgat

dana
industrijska prodajalna
Glavna cesta 37, Mirna 
Tel.: 07/34-34-290, fax: 34-34-291 
Gsm: 041/844-488 DELOVNI ČAS: pon.-pet. 7-18h, sob. 7-13H

► PIJAČA II. KVALITETE 
OBČUTNO CENEJŠA!

► POPUST PRI NAKUPU VEČJIH 
KOLIČIN-ZA RAZNE 
PRIREDITVE, ZABAVE,...

S Cajtngom brezplačno do vstopnic 
za ŠVIC in SCHENGENFEST!

Med največjima in najbolj obiskanima zabavama tega poletja bosta zagotovo tudi letos ŠVIC in SCHENGENFEST, 
mi pa vam ponujamo brezplačno vstopnico za naj žura tega poletja!

Rešite nagradno križanko (na www.cajtng.com, kjer najdete tudi vse ostale podatke), črke z oštevilčenih polj pa 
prepišite po vrsti in preberite geslo (tri besede). To nam pošljite po e-pošti.

Nagradna igra traja do 10. julija 2011, ko bomo opravili tudi žrebanje nagrad! Ne pozabite pripisati vaših 
podatkov (ime in priimek, naslov in kraj)! Zdaj pa kar veselo na delo!

CAJTNG NaJvvŽ novic It netlh krajev najdete i www.cajtng.com
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Pozor, krade se tudi v 
vašem kraju!

07.06.2011 - Pogosto spremljamo 
policijska poročila, ki so - zaradi 
varstva osebnih podatkov - žal zelo 
nezanimiva za bralce, posledično pa 
vsa ta policijska opozorila ne pridejo 
do ciljne publike - do samih kraja
nov. Kraje se tako dogajajo še naprej 
(je pa tudi res, da se vedno bodo), 
kajti ljudje sami absolutno premalo 
skrbimo za svojo last. Vsak si ob pre
biranju policijskih poročil namreč 
misli - saj meni se pa to ne more zgo
diti!

Pa ni tako! S strani bralca smo bili 
namreč obveščeni o kraji v Šentru
pertu, čez nekaj dni pa seje nekaj po
dobnega zgodilo tudi na Čatežu. Pred 
dnevi, ko je bila veselica na Rdečem 
kalu, bi naj vlamljali tudi tam, po po
datkih bralca bi naj vlomili v kar štiri 
avtomobile, nekaj podobnega naj bi se 
zgodilo pred dnevi tudi v Velikem 
Gabru. Se vedno trdite - pri nas se to ne 
more zgoditi??? Gremo naprej!

Čateški dopisnik je ujel, da so ne
pridipravi vlamljali tudi na njihovem 
koncu, od mimske dopisnice pa smo iz
vedeli, da niso prizanesli niti hiši v Za- 
brdju pri Mirni. Da se to - vlomi in 
kraje - dogaja tudi v Trebnjem, verjet
no ni potrebno posebej poudarjati. Na
zadnje smo bili obveščeni o vlomih v 
avtomobile na Glavarjevem trgu, no
vi bloki blizu Doma starejših občanov.

Vlomi in kraje so dandanes torej ne
kaj vsakdanjega, zato bodite še posebej 
pozorni na svojo lastnino. Ponovimo še 
enkrat tisto, o čemer nas skušajo že 
dneve, tedne in leta osvestiti policisti -

denarnice, kartice in ostalo vredno 
lastnino ne puščajte v avtomobilu, še 
manj pa na vidnem mestu (Več na 
Cajtng.com). Mi pa predlagamo, da ko 
zapustite dom, pustite prižgano tudi te
levizijo. Naj vam ne bo škoda tistega ev
ra... M

Na državnem prvenstvu 
v karateju naši ekipi na 
odličnem 3. in 5. mestu!

08.06.2011 - V nedeljo, 5.6.2011,jev 
Polzeli potekalo ekipno državno pr
venstvo v katah in borbah za vse sta
rostne kategorije. Državnega prven
stva KZS, v kateri je registriranih 67 
klubov, seje udeležilo 35 klubov in 136 
ekip.

Iz Karate kluba Trebnje sta se tekmo
vanja udeležili dve ekipi v katah; ekipa 
starejših dečkov v sestavi Rok Brezni
kar, Tarik Osmanbašič in Urh Lužar 
ter ekipa mlajših deklic, katero so ses
tavljale Julija Košak, Lara Florjančič 
in Tjaša Kovačič.

Dečki so osvojili 3. mesto in prejeli 
bronaste medalje, medtem ko so deklice 
zasedle 5. mesto. {Zvone Breznikar. KK Trebnje)

Nesreča na Kidričevi, 
policisti izsledili pobeglega 
povzročitelja

31.05.2011 - Včeraj ob 20.30 uri seje zgodila prometna ne
sreča na Kidričevi cesti v Trebnjem. Neznani voznik tovor
nega vozila ni upošteval prometnega znaka in trčil v tovor
no vozilo, v katerem sta bila poleg voznika še dva potnika. Ob 
trku seje tovorno vozilo prevrnilo. Voznik in potnika so se v 
nesreči lažje poškodovali. Trebanjski policisti so pobegle
ga voznika izsledili in bodo zaradi kršitev na sodišče naslo
vili obdolžilni predlog. (Alenka Drenik. PUNnvn mesto)

Mali oglasi
PRODAM ALI ODDAM V NAJEM dva lokala, primerna za 

mirnejšo dejavnost, v izmeri 125 m2 in 65 m2 na Glavarjevem 
trgu v Trebnjem; 041 776 947

PRODAM gorsko kolo Balance (za odraslo osebo), staro dve 
leti, brezhibno, skoraj nerabljeno, cena 110€; 040 122 005

CAJTNG N»M novic It naših krajev najdete
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Tretji pohod Cici planincev 
na Sv. Lovrenc pri Lisci

12.05.2011 - Sončna velikonoč
na sobota je cici planince Vrtca Ve
liki Gaber zopet zvabila v naravo. 
Tokrat je bil naš cilj osvojiti Sv. Lo
vrenc nad Sevnico. Pot nas je vo
dila proti Sevnici in naprej do Kra- 
kovega pod Lisco, kjer smo zapus
tili vozila. Peš smo se odpravili čez 
pašnike in na to skozi gozd po »srč- 
kovi poti«. Spremljala sta nas vod
nika Ciril Doles in Jožica Bolanča. 
Pod vznožjem .sv. Lovrenca smo za 
krajši čas postali in si ogledali mini 
botanični vrt. Po prijetnem okrep
čilu smo pot nadaljevali navkreber 
proti cerkvici sv. Lovrenca. Seveda 
naš cilj ni bil samo občudovati pre
krasen razgled na slikovito sloven

sko pokrajino. Čas velike noči je namreč čas, ko se rastišče encijana, kije zaščiteno in razglašeno za 
botanični naravni spomenik pokaže v vsej svoji lepoti. Pogled na modre dehteče cvetice, ki sramež
ljivo kukajo iz zemljeje bil v preteklosti za marsikoga tako vabljiv, daje encijan dobil svoje varuhe, ki 
bodo ohranili to prelepo cvetlico tudi za naše zanamce.

Osvojen je bil še en vrh, zapolnjeno še eno mesto v naših planinskih dnevnikih. Da ne bi velikonoč
na sobota minila brez za ta praznik značilnih dobrot, smo si pred povratkom v dolino privoščili še pot
ratno potico, ki jo je za nas spekla naša Brigita. Ob povratku v Veliki Gaber smo se zadovoljni razšli, 
sajje bil za nami še en čudovit izlet, ki smoga preživeli v odlični družbi in veselem razpoloženju.

IVzmiiteliica. Tanja Fatkner)

Trebanjski Betonal 
dobil novega lastnika!

Od 23. marca letos ima trebanjski Betonal 
dobil novega lastnika. Pravzaprav dva. Nova 
lastnika tega še ne tako dolgo nazaj zelo us
pešnega podjetja, katerega je imel v lasti Tre- 
banjec Darko Golub, sta postala Janez Go
reč, lastnik podjetja Cementni izdelki Goreč 
iz Sentlovrenca in Matija Kepa, lastnik pod
jetja Kepa d.o.o. iz Šmartnega pri Litiji. Oba 
lastnika imata 50% lastniški delež.

Podjetje Betonal je bilo ustanovljeno leta 
1990. Takratno betonarno je, skupaj s poslovni-
■

mi prostori, od Komunale Trebnje v najem vzel 
podjetnik Darko Golub. Do leta 2004 je pod
jetje delovalo na isti lokaciji (pri železniški pos
taji), tega leta pa je Golub postavil svojo beto
narno v Novi obrtni coni v Trebnjem, kjer stoji 
še danes. Betonarna oz. Betonal je odlično pos
loval do recesije, okoli leta 2008 in 2009 pa seje 
- tudi na račun novih, prevelikih investicij - 
podjetje znašlo v rdečih številkah.

Sledil je stečaj podjetja, ki se je znašlo na 
dražbi. Na prvi dražbi kupca ni bilo, ravno tako 
tudi ne na drugi. Na tretji dražbi, 23. marca le
tos, sta se kupca našla, betonarno s pripadajočim 
zemljiščem sta namreč kupila že omenjena Ja
nez Gorce in Matija Kepa, ki sta tako postala 

100% (vsak 50%) lastnika betonarne, ki 
sc po novem imenuje Halo Beton.

Betonarna Halo Beton sedaj spet pos
luje odlično, ohranili so število zaposle
nih, nov direktor podjetja pa je postal 43- 
letni Leopold Možina iz Mokronoga, ki 
je bil kol komercialist zaposlen že v Be- 
tonalu pod vodstvom Goluba, sicer pa je 
v Betonalu od samega začetka.

Za Cajtngjc Možina povedal, da gaze
lo veseli, ker betonarna spet dela s polno 
paro, predvsem pa je ponosen na kvali
teto betona, kar potrjujejo spet številne 
stranke. Ob prevzemu betonarne so nam
reč spet pridobili najbolj prestižni cer
tifikat kakovosti v Sloveniji - ZAG.

(Goran Smuk)

C\)TNG

UNITED 
GLASSES OF
Sl_/XSIVAHGrS,

SPECIALISTIČNI
OKULISTIČNI PREGLEDI 

na zdravstveno kartico

Novo mesto 070 660 650 
Brežice 070 660 660

Optika Glasmaher Optika Glasmaher
PE Novo mesto PE Brežice
Kettejev drevored 32 Cesta prvih borcev 20c
8000 Novo mesto 8250 Brežice

pon-pet 9-19 
sob 9-13

pon-pet 9-18 
sob 9-12
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ZUPAN OBSOJEN!

Po Kastelčevo 
bi naj bil kriv 
Povšič, Kastelic 
bi naj članek le 
podpisal!

13.05.20H - Za trebanjskega žu
pana Alojzija Kastelica je bil nedvo
mno bolj črn dan »četrtek, 12.«, kot 
pa je današnji, »petek, 13.«. Včeraj ga 
je namreč novomeško Okrožno sodi
šče spoznalo za krivega in ga s sodbo v 
imenu ljudstva obsodilo na pogojno 
obsodbo, v kateri se mu določi kazen 
dva meseca zapora, ki ne bo izrečena, 
če obtoženec v preizkusni dobi enega 
leta ne bo storil novega kaznivega de
janja.

ORIDOM
NEPREMIČNINE

POSREDOVANJE PRI PRODAJI,
NAKUPU IN NAJEMU VSEH VRST NEPREMIČNIN.

ODKUP IN PRODAJA NEPREMIČNIN.

SVETOVANJE.

IVAN OREŠNIK S.P. 
Osredek pri Krmelju 1 
8297 Šentjanž

031 256 560 

info@oridom.si 

www.oridom.si

Torej obtoženi Alojzij Kastelic »je 
kriv, da je kot župan občine Trebnje pre
ko tiska o oškodovancu trdil in razna
šal nekaj neresničnega, kar lahko ško
duje njegovi časti in dobremu imenu, če
prav je vedel, da je to kar trdi ali raznaša neresnično...«. Tako namreč 
pravi Sodba v imenu ljudstva Okrožnega sodišča v Novem mestu.

Včeraj je namreč potekalo sojenje zoper župana Alojzija Kastelica, kjer 
je sodnica Natalija Picek - Kink odločila, daje le-ta kriv, ker je v Glasilu 
občanov Občine Trebnje januarja 2009 v članku z naslovom »Odnos do 
javnega denarja« med drugim zapisal: »Ne zanima jih razvoj občine Treb
nje, ampak kako priti do davkoplačevalskega denarja za potešitev lastnih

osebnih interesov«. Pri besedi »jih« je med 
drugimi mislil tudi na Gorazda Marinč
ka, ki je zaradi teh laži zoper njega sprožil 
postopek, katerega je včeraj po skoraj 7- 
urni sodbi, tudi dobil.

Mnogi so našemu mediju v zadnjem ob
dobju očitali pristranskost ter napadanje 
in blatenje samo določenih oseb. Če malo 
parafraziramo, seje še enkrat več izkazalo, 
tokrat s sodbo države Slovenije v imenu 
ljudstva, da smo vedno navajali le resnico. 
Pisali smo (in še naprej bomo) o vseh zade
vah, ki se tičejo Trebnjega in Trebanjcev, še 
posebej, če kdo svojo javno funkcijo izko
rišča za dezinformiranje tako medijev, 
kakor tudi javnosti, ki te medije prebira.

To, kar mi opozarjamo že ves čas, da 
župan Kastelic s svojimi izjavami zavaja 
in izjavlja neresnice, je sedaj dokazano 
tudi s strani novomeškega sodišča.

Spomnimo tudi, daje Kastelic v obdobju 
predvolilne kampanje zatrjeval našim 

občanom, da so vsi sodni procesi zoper njega umaknjeni. Z vče-rajšnjo 
glavno obravnavo je dokazano, da procesi niso umaknjeni, mi pa vam 
lahko razkrijemo, da Kastelica čaka še kar nekaj obravnav na sodišču, tudi 
za bistveno hujša dejanja, kot je bil obsojen včeraj.

Zagotavljamo vam kvalitetne storitve in varnost pri prodaji ali nakupu vaše nepremičnine. 
Ob nakupu nepremičnine vam podarjamo brezplačno svetovanje arhitekta.

Zanimiveje tudi, daje Kastelic včeraj na pričanju svoje neresnične izja
ve, za katere je obsojen, želel naprtiti svojemu podžupanu Povšiču, saj je 
dejal, da naj bi sporni članek napisal on, Kastelic pa naj bi ga le podpisal.

V priponki (na Cajtng.com) objavljamo faksimile sodbe, do katere se 
nam je le uspelo dokopati, o podrobnostih z glavne obravnave pa bomo 
morda poročali ob drugi priložnosti. Kot zanimivost dodajmo, da je 
Kastelica v tem procesu zastopala odvetniška družba Matoz iz Kopra, ki 
trenutno zastopa tudi Kastelčevega kolega župana iz Maribora g. Kang
lerja.

Kastelčev zagovornik Dean Babič je na razglašeno sodbo že napovedal 
pritožbo.

(Goran Smuk)

Župan Alojzij Kastelic je žele! 
krivdo naprtiti človeku, ki mu 
zadnjih nekaj let krije hrbet, 
samo da bi sam ostal lep. 
Sodišče ga je vseeno spoznalo 
za krivega!

POGREBNE STORITVE
PERPAR

Janez Perpar s.p.

Zaboršl 16. 1296 Šentvid pri Stični

Gsm.: 041/ 785 113, 041/ 647 380 
Faks: 0599 75 113

Obiščete nas lahko tudi na spletu: 
www.pogrebne-perpar.si

ZAHVALA

Prazen dom je in dvorišče, 
naše oko zaman te išče, 
le solza in srce ve, kako boli, 
ko tebe, ati, med nami več ni.

Težko je slovo od tebe, 
misel, da več le ni.
Hvala, ali, za vse dobro, 
in za lepe skupne dni.

V 61. letu starosti nas je mnogo prezgodaj zapustil naš dragi mož, ati, 
ata, brat, zet, tast, stric, bratranec, boter in prijatelj

ALOJZIJ GRACAR
Hudeje 1, Trebnje

Z bolečino v srcu se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
vaščanom, prijateljem in znancem, ter nekdanjim pokojnikovim sodelavcem 
v podjetju Treles Trebnje za izrečeno sožalje, podarjeno cvetje in sveče.

Hvala tudi osebju infekcijskega oddelka Splošne bolnišnice Novo mesto za 
zdravljenje in lajšanje bolečin, gospodu župniku za lepo opravljen mašni obred, 
pogrebni službi Sonje Novak, pevcem za zapete žalostinke in izvajalcu Tišine.

Zahvala gre tudi vaščanu Hendriku Urbiču za ganljive besede slovesa ob 
odprtem grobu ter sosedi Miri Hrast za pomoč.

Hvaležni smo vsem, ki ste se poslovili od našega atija in ga pospremili k 
večnemu počitku.

Žalujoči: žena Marička, sin Aleš in hči Bojana z družinama

CAJTNG Največ novic I* nallh krajev najdete



CAJTNG

V Mokronogu bodo 
po trgovinah ostali 
še brez banke!

07.06.2011 - Od 2. julija v Mokronogu ne 
bo več poslovalnice NLB, saj se je banka od
ločila za optimatizacijo in reorganizacijo, za
radi katere bo po vsej državi zaprla 17 poslo
valnic, tudi mokronoško. Račune bodo pre
nesli v mirnsko poslovalnico.

"Žal so bila vsa naša prizadevanja, da bi po
slovalnico obdržali ali v Mokronog pripeljali 
drugo banko, zaenkrat neuspešna. Uporabniki 
storitev smo zelo razočarani nad odločitvijo 
vodstva banke, še posebej pa bo odločitev priza
dela starejše občane, ki za bančno poslovanje ne 
uporabljajo elektronskih poti. Zaradi omejenih 
prometnih povezav se bo večina med njimi na
mesto za selitev na Mirno odločila za zamenjavo 
banke in prenos bančnega poslovanja k Poštni 
banki Slovenije, ki ima v Mokronogu čedalje več 
uporabnikov," je povedal župan Občine Mo- 
kronog-Trebelno Anton Maver.

Kot so pojas
nili na banki, 
naj bi ena nji
hova delavka 
dnevno poskr
bela za 120 ob
čanov, v Mok
ronogu pa je 
povprečje med 
50 in 60, tudi 
zato, ker se ljud

je vse bolj odločajo za uporabo sodobnih elek
tronskih bančnih poti. Banka je bila v Mokro
nogu vse od leta 1980.

V Mokronogu pa bosta do nadaljnega ostala 
bankomata NLB in SKB. Kot je pojasnil župan, 
so sc pogovorjali tudi o možnostih odprtja po
slovalnice SKB v Mokronogu, a zaradi pre
majhnega števila komintentov takšna odločitev 
za SKB ne bi bila smiselna. tok)

Postopek ugotavljanja 
dejanskega stalnega 
prebivališča župana 
še ni zaključen!

07.06.2011 - Pred slabim mesecem dni smo 
prvič pisali o dejanskem stalnem prebivali
šču trebanjskega župana Alojzija Kastelica, 
katerega bi naj pod drobnogled - po prijavi 
Janeza Novaka (beri: anonimni prijavi) - 
vzela Upravna enota (UE) Trebnje.

Pred dnevi smo UE spet povprašali, kako na
preduje postopek, a kaj več, kot da postopek 
ugotavljanja dejanskega stalnega prebivališča 
še ni zaključen, nismo izvedeli.

Upravna enota je torej še naprej skrivnostna 
(verjetno več pač ne smejo povedati), a smo po 
drugi strani iz virov bližje UE izvedeli, da bi naj 
bili na zaslišanje že klicani Kastelčevi sosedje 
oz. bolje rečeno - sosedje Kastelčeve mame iz 
Ponikev. Naš župan bi se naj po naših informa
cijah - pa ni rečeno, da držijo - vsak dan vsaj za 
nekaj ur približal domu svoje mame (svojemu 
kakor stalnemu prebivališču), takrat pa na veli
ko hodil okoli hiše, da bi gaja vsi videli, seveda 
pa naj ne bi pozabil na svoj znameniti nasmeh in 
dvignjen palec.

Naš čateški dopisnik je Kastelčev avto neko 
nedeljo opazil doma, torej v Zagorici (občina 
Mirna), iz česar je sklepal, da je ubogi župan - 
vsaj ob nedeljah - doma s svojo družinico.

Vsekakor bomo delo Upravne enote sprem
ljali naprej, naši viri iz Ponikev pa so prepričani, 
da iz vsega tega ne bo nič, ker da župan preveč 
skrbno obiskuje svoj »dom«. Po naših informa
cijah Policijska postaja Trebnje v postopek 
(še) ni vključena. Bomo videli, še vedno nam
reč trdimo, da načelnik UE Milan Rman afero 
»stalno prebivališče Kastelic« ne bo kar tako 
skril pod preprogo! Se pa bomo v prihodnjih 
dneh predvidoma pogovorili tudi s sosedi, kar 
zna biti ravno tako zanimivo ... (ssl

Rak na debelem 
črevesju! Pozor, zelo 
veliko si lahko 
pomagate sami ...

24.05.2011 - Zdravstveni dom Trebnje je v 
petek, 20.5.2011, organiziral ogled modela 
debelega črevesa programa SVIT z namenom 
osvestiti čim širšo populacijo in doseči čim 
večjo odzivnost. Z obiskom smo bili zadovo
ljni.

Program Svit je državni program presejanja 
in zgodnjega odkrivanja predrakavih spre
memb in raka na debelem črevesu in danki, kije 
v vse večjem porastu. Program je namenjen 
vsem moškim in ženskam med 50 in 69 letom 
starosti. Nastal je z namenom, da rakava obole
nja odkrijemo dovolj zgodaj, torej v fazi, ko je 
ozdravitev še možna.

Velika večina rakov se razvije iz polipov. To

il)
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so tvorbe v črevesju, ki dolga leta ne delajo no
benih težav, potem pa se pod vplivom nezdra
vega načina življenja, kot so nepravilna pre
hrana, premalo gibanja, kajenje, alkohol, st
res in dedni dejavniki spremenijo in postanejo 
rakave.

Zelo pomembno!
Pomembno je, da vsako krvavitev iz čre

vesja diagnosticira zdravnik. Polipi v zgodnji 
fazi obolenja namreč povzročajo mikroskop
ske krvavitve, ki jih s prostim očesom ne vi
dimo in ravno na tem temelji program SVIT. 
V program boste povabljeni z vabilom, na ka
terega se odzovete s pristopno izjavo. Nato 
dobite po pošti 2 testerja za odvzem blata in 
vsa potrebna navodila. Ko blato pošljete v 
Svitov center, v roku enega tedna dobite izvi
de. Če je rezultat negativen, boste v program 
ponovno vabljeni čez 2 leti, če pa je pozitiven, 
je potrebna nadaljna preiskava - kolonosko- 
pija. To je pregled črevesa z optičnim apara
tom. V primeru, da vam na kolonoskopiji od
stranijo polip in je le-ta nenevaren, boste v 
program ponovno povabljeni šele čez 5 let.

Vsa nadaljnja navodila dobite pri svojem iz
branem zdravniku, ki bo s strani SVITOVEGA 
centra obveščen o vašem pozitivnem rezultatu. 
V ZD Trebnje imamo za morebitne nejasnosti v 
zvezi z programom SVIT organizirano tudi info 
točko, ki deluje vsak torek med 8 in 10 uro.

Še enkrat vas pozivamo, odzovite se na va
bilo in sodelujte v programu, morebiti si s tem 
lahko rešite življenje, kajti, če ukrepate pravo
časno, je možnost ozdravitve velika.

(Branka Glivar. ZD Trebnie)

Sl_/XSIV/XHSrS.
OPTIKA

UNITED 
GLASSES OF

SPECIALISTIČNI
OKULISTIČNI PREGLEDI 

na zdravstveno kartico

Novo mesto 070 660 650 
Brežice 070 660 660

Optika Glasmaher 
PE Novo mesto
Kettejev drevored 32 
8000 Novo mesto

pon-pet 9-19 
sob 9-13

Optika Glasmaher 
PE Brežice
Cesta prvih borcev 20c 
8250 Brežice 

pon-pet 9-18 
sob 9-12
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CAJTNG Nijvri novk u naših krajev

Je nesnaga v 
Temenico prišla iz 
čistilne naprave???

O Temenici smo na Cajtng.com in tudi v 
tiskani izdaji pisalo že mnogokrat, odgovorni 
pa še vedno ne ukrepajo. Seveda, zakaj pa bi, 
ko pa je toliko drugih stvari bolj pomembnih, 
predvsem to, kako se obdržati v udobnem 
stolčku. Žalostno pri vsem skupaj pa je tudi 
to, daje eden izmed županu bližnjih politikov 
celo direktor Dolenjskega ekološkega zavo
da, a to je - kot kaže - bolj zato, da ima en ča
stni naziv več, v nasprotnem primeru bi, vsaj 
v tem času, ko je "pri koritu", kaj naredil za 
reko, s čimer bi sc naj tudi ukvarjal "njegov" 
Zavod.

Sinoči se namje oglasil Tomaž Verščaj iz Po- 
nikev, kije dejal, daje pred dobrimi 14 dnevi po 
Temenici tekla umazanija, predvideva, da iz čis
tilne naprave. Sedaj je v Temenici polno alg in 
umazanije, voda pa smrdi. »Mis-lim, da je to tre
ba očistiti in da je nekdo za to odgovoren, da ne 
bo prepozno za ribe in druge živali«, še zapiše 
Tomaž in doda, da priložene slike (na Caj- 
tng.com, op.p.) niso nastale na enem kraju, tem

več v dolžini kar I50m.
Za konec se bralec sprašuje, na koga se naj 

obme, da se to uredi, e-pošto pa je ob Cajtngu 
poslal še trem »Občinarjem«, med drugim tudi 
občinskemu inšpektorju Vinku Ribiču. Mi smo 
e-pošto v vednost naslovili tudi na Lada Špciiča 
iz trebanjske Ribiške družine.

V nekaj urah smo že dobili obvestilo, daje Ri
bič o zadevi obvestil ARSO (Agencijo RS za 
okolje), Lado Špelič pa se je z nami - na pova
bilo Komunale Trebnje - udeležil ogleda čis
tilne naprave, iz katere bi naj prišla umazanija. 
Rezultati so jasni!

Robert Pavlin, Komunala: 
»Trebanjska čistilna naprava 
je biser na Slovenskem!«

27.05.2011 - Na naš jutranji članek o Te
menici so se takoj odzvali v Komunali Treb
nje in nas povabili, da si na lastne oči ogleda
mo, kakšna voda zapušča njihovo čistilno na
pravo. Prepričali smo, da se iz le-te v Teme
nico izliva kristalno čista voda.

»Mi ne moremo morebitnih napak odpraviti 
v eni uri, torej samo zato, da bi vi videli, da je vo
da čista«, je bil takoj na začetku prepričljiv Ro
bert Pavlin, vodja sektorja splošne komunale, 
nato pa nadaljeval: »Naša čistilna naprava de
luje brezhibno ves čas in ni niti najmanjše mož
nosti, da bi umazanija prišla od tod«, še pove 
Pavlin in nam kot dokaz za to ponudi dokument 
meritev, ki so bile opravljene v začetku tega me
seca (na Cajtng.com).

Ob prihodu na čistilno napravo so nas prijaz
no pričakali tam zaposleni, ki so nam nato raz
kazali ves postopek, kako naprava deluje, torej 
od prihoda vse nesnage v čistilno, pa do že ome
njenega zaključka, do čiste vode, ki se izteka v 
Temenico. Vmesne postaje, kakor tudi prva in 
zadnja, so vse računalniško vodene, kontrolira

ne, ne le ob delovnikih, temveč ob vsakem času, 
24 ur na dan in 365 dni v letu.

»Tam, kjer priteče voda iz naše čistilne nap
rave v Temenico, je rib še največ, kajti voda, ki jo 
oddamo, je zelo bogata s kisikom«, še doda Pav
lin, kar pomeni, da čistilna naprava - ob čiščenju 
nesnage - deluje dobro tudi na živelj v vodi.

K ogledu Temenice oz. čistilne naprave pa

smo povabili tudi Lada Špeliča, ki se je takoj 
odzval našemu povabilu. Ko je bil govor o kisi
ku v vodi, seje oglasil tudi on: »Temenica ima 
premalo kisika, sploh pa ga je premalo poleti. 
Na to opozarjamo že leta, da je potrebno nare
diti pragove (manjše slapove, ki ob pretoku oz 
padcu s kisikom obogatijo vodo, op.p.), a se 
nikogar nič ne prime«.

Še dobro, da ribe, glede na to, kako skrbimo 
za našo Temenico, še sploh živijo v njej. Pa se 
vrnimo na začetek - od kod torej umazanija v 
Temenici, na katero je pokazal bralec? Špelič 
pove, da alge še niso pokazatelj, daje voda uma
zana, Pavlin pa, da so pred 14 dnevi nad Teme
nico nekaj delali železničarji, a da to še zdaleč ne 
pomeni, da so oni onesnažili vodo. Po ogledu 
delovišča ugotovita, da železničarji niso storili 
nič slabega in daje umazanija verjetno prišla od 
drugod, verjetno iz Štefana.

Sončni kolektorji so idealna dopolnitev vsakega ogrevalnega sistema in 
dolgotrajno znižujejo stroške ogrevanja in pripravo tople sanitarne vode.

D U Lm C, d. O. O.
www.OULC.mr

gsm:041 631 255 
tel.: 07 33 747 20

mail: info@dulc.si
www.dulc.si
www.isomax.si
Dule d0.0, Stiani« prt Škocjanu 7. «27S Škocjan

Za Vas smo v posebni AKCIJI pripravili PAKET, ki 
vsebuje naslednjo opremo z montažo:
- 2 kolektoija Asteisa AT024 2,6m2
- bivalentni ogievalnik sanitarne vode V = 3001.
- solarna regulacija
- solarna obtočna črpalka
- polnilna armatura, izločevalnik zraka
- zaporna armatura in priključni set
- solarna raztezna posoda, varnostna armatura 

komplet potopnih tulcev in tipala

Redna cena kompleta je 3.190 EUR brez DDV

Akcijska cena je samo 2.680 EUR
(z vključenim 8,5% DDV)

Državna subvencija na sistem je 768 EUR, 
kar pomeni, da sistem stane samo 1.912 EUR.

10 LET GARANCIJE NA KOLEKTORJE.
V ceni je upoštevan montaža zgoraj naved »nega kompleta, pritr
dilne konzole je potrebno za vsako svetno kritino naročiti posebej, 
vsa dodatna dela za povezavo se zaračuna dodatno Akcija velja za 
naročila prvih SO kompletov

CAJTNG
Nefveč novk li ralih krajev najdeta www.ca|tng com



CAJTNG Največ novic ii naših krajev najdete na www.cajtn|.com

Pa zaključimo z ugibanjem, od kod je prišla 
umazanija, kajti pomembno je le to, da je nes
naga v Temenico sploh prišla. In še najbolj po
membno pri celotni zadevi je, daje skrajni čas, 
da se končno nekaj naredi v dobro Temenice. V 
pogovoru nato predlagamo ustanovitev Civilne 
iniciative za ureditev Temenice, a kmalu pride
mo do enega in istega zaključka - če ni posluha 
za to s strani Občine, potem sc kaj veliko ne 
da narediti.

Pohvalno je torej, da so ljudje postali bolj os
veščeni, to se vidi tudi z obvestilom našega bral
ca, a kaj ko se vse ustavi tam, kjer bi se dejansko 
moralo začeti.

Desno na sliki je voda še umazana, levo 
je čista, kakršna gre tudi v Temenico!

Se ho našel kdo drug, ki se bo zavzel za Te
menico? Špelič bo z veseljem zraven pri mo
rebitni ustanovitvi Civilne iniciative, prepri
čani pa smo tudi, da bi peticijo podpisalo 
morda celo tudi 100% naših krajanov. Le kaj 
potemtakem še čakajo na Občini????

(Goran Smuk)

Trebanjec Zdravko 
Paunovič zmagovalec 
vseslovenske akcije 
Ave gurman 2011!

Pred dobrimi tremi meseci, konec febru
arja, je podjetje Panvita na Faeebook-u orga
niziralo nagradno igro, neke vrste resnično
stni šov, katerega seje udeležil tudi Trebanjec 
Zdravko Paunovič. Prijavil seje tik pred ro
kom za oddajo prijav in prišel do konca, do 
zmage! Zdravko je tako postal Ave gurman 
za leto 2011!

»Najprej sem se kolebal, če se prijaviti ali ne. 
Načeloma se ne prijavljam na vsako stvar, niti 
ne sodelujem v nagradnih igrah, tokrat me je 
pritegnila hrana, ker sem po poklicu kuhar«, je 
uvodoma povedal Zdravko, ki seje nato - na pri
govarjanje svojega dekleta Nežke le prijavil za 
sodelovanje v nagradni igri. Že čez dober teden 
dni je bil obveščen, da se je prebil v naslednji 
krog, med 30 najboljših, prijavljenih je bilo oko
li 150 tekmovalcev iz cele Slovenije.

Naj povemo, da kakšnih posebnih pogojev za 
sodelovanje v nagradni igri ni bilo, prijavil seje 
lahko dejansko skoraj vsak. Najboljših 30 izmed 
150-tih so določili uporabniki FB z znamenitim 
»lajkanjem«.

»Šele ko sem se prebil v naslednji krog, sem 
pogledal malo bolje, za kaj sploh gre pri vsem 
tem. Mislil sem, da bom v najboljšem primeru 
dobil za nagrado kakšno majico, šele potem sem 
videl, da lahko osvojim avto«, je prepričljivo po
vedal kasnejši zmagovalec.

Najboljših 30 Ave gurmanov seje nato srečalo 
v Ljubljani na avdiciji, kjer so se predstavili ko
misiji, žiriji. Ti so imeli nalogo, da izberejo naj

boljše štiri, ki se bodo borili za končno nagrado,

osem najboljših. Tudi tu se je Zdravko prebil 
med najboljše. Predvsem je žirijo prepričal nje
gov energičen nastop, pozitivna naravnanost. 
» Vse je odločalo, tudi malenkosti«, pove Zdrav
ko, ki - kot pravi - ni rabil igrati, tak, kot se je 
predstavil, je tudi v resnici, v privatnem življe
nju, vesel, zabaven, komunikativen, pozitiven, 
preprost.

Izmed najboljših osmih kandidatov so najbo
ljše štiri spet izbrali uporabniki Facebooka. Po 
enem tednu so razglasili najboljše štiri. To so 
postali Špela iz Kamnika, Barbara iz Pirana, Di- 
no z Vrhnike in seveda Zdravko iz Trebnjega. 
Prava igra pa seje tu šele začela. Sledilo je ob
dobje, ko je bilo potrebno opravljati naloge (več 
na spletni strani Ave izziva), ves ta čas pa je po
tekalo tudi sms glasovanje, ki je na koncu tudi 
določilo končnega zmagovalca.

DOMAČE PODJETJE PROIZVAJALEC 
TLAČNIH AKUMULATORSKIH ŠKROPILNIC

Sep d.o.o. je proizvodno podjetje za izdelavo 
komponent iz plastičnih mas s tehnologijo 
brizganja in pihanja.

Naši izdelki se pojavljajo v:
- avtomobilski industriji (posode za pranje 

vetrobranskih stekel, napeljave za razvod vode in 
šobe za razprševanje vode na vetrobransko stek
lo, zračniki za prezračevanje in klimatizacijo),

- industriji bele tehnike in
- široki potrošnji (nahrbtna akumulatorska 

tlačna škropilnica Agronomic).
V zadnjih dveh letih smo pozornost posvetili 

predvsem razvijanju komponent za inovacijo 
tlačno akumulatorska škropilnico Agronomic, 
kjer plastične brizgane komponente in tlačno po
sodo izdelujemo sami. Tudi večino drugih kom
ponent smo razvili v sodelovanju s slovenskimi 
podjetji.

TIHO DELOVANJE,
KAKOVOSTNO RAZPRŠEVANJE 
IN BREZ USEDLIN
Med prednostmi, kijih ima akumulatorska tlačna 
škropilnica Agronomic, poudarjamo tiho delo
vanje brez vibracij, kontinuirano mešanje vode in 
sredstva za škropljenje, kar preprečuje usedline, 
kakovostno razprševanje, kar omogoča dober iz
koristek, manjšo porabo škropiva in zmanjšano 
onesnaževanje okolja, izključuje fizični napor, 
tlačna posoda s kompresorjem zagotavlja konti
nuiran tlak ves čas delovanja, izdelek proizveden 
v Sloveniji z garancijo 12 mesecev. Teleskopska 
cev z možnostjo raztega in 4 različne šobe omo
gočajo doseg škropljenja do 4 m in široko upora
bo. Omogočeno je elektronsko spremljanje na
polnjenosti akumulatorja in nadziranje pregre
vanja kompresorja. Akumulator zdrži 3 ure kon

stantnega škropljenja ali 60-70 litrov tekočine za 
škropljenje. Izdelek je ergonomsko oblikovan, 
kar omogoča dobro naleganje na hrbet. Nošenje 
jena pasu, kar razbremeni ramenski del.

NAMEN IN UPORABA:
Škropilnica Agronomic je namenjena za škro
pljenje manjših in srednjih površin:
VRTNARSTVO, SADJARSTVO, 
CVETLIČARSTVO, POLJEDELSTVO, 
VINOGRADNIŠTVO:
- dohranjevanje in zalivanje rastlin,
- zaščita rastlin (fungicidi),
- uničevanje škodljivcev (insekticidi),
- uničevanje plevela (herbicidi) in podobno.
VETERINARSTVO:
- škropljenje z dezinfekcijskimi sredstvi,
- škropljenje z dezinsekcijskimi sredstvi,
- inhalacijske vakcinacije
HIŠNA UPORABA:
- zalivanje rastlin in uničevanje plevela,
- pranje in čiščenje v manjšem obsegu (tla, napra
ve, avtomobili in podobno),
- razledenitev pločnikov,
- zaščita lesa,
- škropljenje z dezinfekcijskimi sredstvi,
- škropljenje z dezinsekcijskimi sredstvi,
- za obrambo širjenja požara: kontrola pogorišča
MOŽNOST NAKUPA:
Agrocom Slovenska Bistrica, Tabakum Novo 
mesto, KZ Trebnje,... Povprašajte pri vašem 
najbližjem trgovcu ali pokličite nas na 07 3434 
460. Z veseljem vam bomo svetovali.

SEP d.o.o., Mokronog

WWW.SEP.SI
INFO@SEP.SI

TLAČNA AKUMULATORSKA ŠKROPILNICA

CAJTNG 23 N4W< nwk li Mltti knj« lUld«'

O
G

LA
SN

O
 S

PO
R

O
Č

IL
O



»V tem obdobju enega meseca 
oz. štirih tednov smo morali oprav
ljati različne naloge. Vsak teden 
eno težjo in tri lažje naloge. Dobili 
smo vsak svoj avto, malega Smar- 
ta, vsak svoj telejbn, s katerim smo 
bili dosegljivi, hkrati pa smo lahko 
dokumentirali oz. beležili na svoj 
blog, kaj delamo. Tako so bili bral
ci oz. obiskovalci spletne strani 
Ave izziv ves čas na tekočem, kaj 
kdo dela, kako to dela in na osnovi 
tega so lahko tudi glasovali«, pove 
33-letnik, ki seje tudi na tem pod
ročju zelo priljubil glasovalcem.

Do 8. maja, ko je bilo konec gla
sovanja, je zbral skoraj 5.600 gla
sov in postal veliki zmagovalec 
Ave izziva za leto 2011. Na drugo 
mesto seje uvrstila Barbara s prib
ližno 4.900 glasovi, tretje je za
sedla Špela s 3.200 glasovi in četr
to Dino s ca 1.800 glasovi. A rezul
tati niso bili znani, vse to je bila 
skrivnost do 21. maja, ko je bila v 
Planetu Tuš v Celju razglasitev re
zultatov.

»Na začetku res nisem niti vedel, 
kakšne so nagrade, nato pa sem 
povsem »padel« v ta izziv. Bolj ko 
se je bližal konec, bolj sem si želel 
zmagati. Lagal bi, če bi rekel dru
gače«, je še enkrat več svojo iskre
nost, kar so verjetno uvideli tudi 
številni, ki so zanj glasovali, poka
zal Zdravko. Za nagrado je, kot 
zmagovalec, prejel osebni avto
mobil Smart v trajno last in 10 kg 
mesa iz Ave kolekcije, jeseni pa bo 
- kot Ave ambasador za leto 2011 - 
posnel spot, ki bo takrat enkrat tudi 
predvajan. Dodajmo, da so ostali 
trije finalisti prejeli vsak po 20kg

mesa, seveda ravno tako iz Ave ko
lekcije.

Za konec Zdravka še povpraša
mo, kdaj bo zabava, katero j e na FB 
obljubljal po zmagi. »Piknikza na
vijače bo, ne vem še natančno kdaj. 
O tem bom obvestil navijače po 
FB, vsakega pa bom tudi osebno 
poklical, kajti moram se jim neka
ko oddolžiti. Če lahko, bi se ob tej 
priložnosti vsem, ki so mi na kakr
šen koli način pomagali, zahvalil, 
še posebna zahvala pa gre punci, 
staršema in sestri z družino«, kon
ča Zdravko, sicer kot poštar zapo
slen na Pošti Trebnje, Trebanjcem 
pa je znan tudi kot izvrstni picopek 
in nekdanji borec v tajskem boksu.

Čestitamo, Zdravko! Če si želi
te, da Zdravko pripravi piknik za 
vas,je po novem možno tudi to. Le 
kontaktirajte ga, pa da vidite, kako 
to dela Zdravko!

/Goran Smuki
Več slik in video posnetkov z zak

ljučne prireditve v Celju si lahko og
ledate na Cajtng.com!

KULINARIKA JURE 
CATERIN6

Za vas organiziramo piknike, veselice, 
fantovščine, dekliščine, poroke, 
obletnice, poslovne pogostitve, 
zabave za zaključene družbe,...

KI Z F

Tel. 07 49 7 44 00 vulkanizerstvo-spica@siol.net 
Gsm 031 360 684 www.vulkanizerstvospica-sp.si

Na 3. LEO dobrodelni 
rokometni tekmi za otroke iz 
Velikega Gabra zbrali 1.4006!

25.05.2011 - Minuli petek, 20. maja 2011, je v športni dvorani OŠ 
Trebnje potekala že 3. tradicionalna LEO dobrodelna rokometna tek
ma. Tokrat so v goste prišle rokometašice RK Krim, ki so se pomerile 
proti veteranom RK Trimo Trebnje. Tekma je bila zelo atraktivna in 
zanimiva, rezultat 38:38 pa kaže na to, da je bila tekma tudi zelo ize
načena, ob tem, da smo v zadnjih dvajsetih minutah gledali tekmo z 
mešanimi ekipami.

Gledalce je med odmorom zabavala energična akrobatska skupina Dun- 
king Devils, predstavili so se mladi upi RK Trimo Trebnje, ki so letos v 
samem vrhu slovenskega rokometa, minute odmora pa so popestrile ple
salke Plesnega studia Novo mesto. Seveda pa LEO dobrodelna rokomet
na tekma ni minila brez Trebanjskih mažoretk, ki so trenutno med naj
boljšimi v Sloveniji.

Vzporedno s tekmo 
je potekala tudi dražba 
dresa Andree Lekič in 
žoge s podpisi igralk 
RK Krim. Zaradi veli
kega zanimanja in želje 
po čim večjem izkupi
čku tekme smo prodali 
dva dresa, za vsakega 
pa smo iztržili 250 ev
rov. Enega so kupili na
vijači Krimovk, druge
ga pa trebanjski navdu
šenci rokometa, na čelu 
z Boštjanom Udovi
čem. Za žogo smo iztr
žili 100 evrov, kupil pa 
jo je Andrej Grando
vec, ki nas j e podprl že z 
nakupom dresa na L 
LEO dobrodelni roko
metni tekmi.

Člani LEO kluba 
Trebnje smo z izkupič
kom in z udeležbo ro
kometnih navdušencev 
na tekmi zelo zadovolj
ni, saj je bilo z dražbo in prispevki obiskovalcev in igralcev zbranih 1.400 
evrov, kijih bomo namenili petim otrokom iz OŠ Veliki Gaber za nakup 
športne opreme.

Hvala vsem za vaš prispevek in upamo, da se prihodnje leto znova sre
čamo in polepšamo življenje otrokom, ki potrebujejo našo in vašo pomoč!

LEO klub Trebnje
PS: Če ste zamudili ta veledogodek, si lahko na Cajtng.com ogledate nekaj 

minut tekme in pa celoten nastop akrobatske skupine Dunking Devils ter seve
da tudi nekaj več slik. (gsl

Minuli torek že šesto srečanje 
na sodišču Franca Jevnikarja in 
Jožeta Povšiča!

24.05.2011 - Pred natanko enim tednom, 17. maja 2011 torej, sta se 
na Okrajnem sodišču v Trebnjem že šestič srečala tožeča stranka 
F rane Jcvnikar in tožena stranka Jože Povšič.

Jevnikarje ovadil Povšiča, ker bi naj ta kot občinski svetnik v elektron
skem pismu, katerega bi naj leta 2008 poslal na okoli 20 naslovov, med 
drugim zapisal, da je Jevnikar kot predsednik nadzornega odbora Komu
nale Trebnje omogočil Vujasinu protipravno korist oz. poravnavo in s 
tem oškodoval Komunalo.

Minula obravnava je bila že šesta, sodnica pa je že napovedala tudi sed
mo. Na naslednjo bi naj, kar sodnica sama, kot pričo predlagala gospo Šu- 
tovič, kije bila takrat v Komunali pravna zastopnica. Ta bi naj podrobneje 
razložila (takratno) poslovanje Komunale, kljub temu, daje Jevnikar jas
no in glasno povedal, da poslovanje Komunale sploh ni predmet spora.

» V kolikor bo potrebno, bom zahteval tudi menjavo sodnice«, je za Caj- 
tng.com povedal Jevnikar, medtem ko Povšič izjave za naš portal ni želel 
dati. Dodajmo, daje Povšič Jevnikarju po naših informacijah ponudil 
poravnavo, ajoje ta zavrnil. Zakaj? Za poravnavo sta se namreč dogovar
jala že pred časom in tedaj bi naj bil Jevnikar za to (od Povšičaje zahteval le 
opravičilo in poravnavo vseh nastalih stroškov v zvezi s postopkom), a na 
njegove pogoje ni pristal Povšič, sedaj pa o poravnavi ne želi več slišati 
Jevnikar. Naslednje zaslišanje bo 21 .junija 2011. /Goran Smuk)
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Marko Bale državni prvak posamično, 
ZŠAM Trebnje pa tudi ekipno prvak v 
kategoriji kamion s prikolico!

17.05.2011 - V soboto, 14. maja 2011, je v 
BTC Logističnem centru v Ljubljani pote
kalo državno tekmovanje poklicnih vozni
kov. Že tretje leto zapored smo sc tega tekmo
vanja udeležili tudi vozniki ZŠAM iz Treb
njega in tudi letos dosegli izvrstne rezultate.

Naši vozniki so tekmovali v treh kategorijah. 
V kategoriji solo do 3,5 ton sta nastopila Dam

jan Smolič in Dejan Sovič. Zasedla sta 13. in 
15. mesto od skupno 20-tih tekmovalcev. V ka
tegoriji solo nad 5 ton je Tomislav Kranjc za
sedel 9. mesto, Alojz Kašič 11. mesto, Andrej 
Kramar pa 20. V tej kategoriji je tekmovalo 30 
voznikov.

Največ uspeha smo imeli v kategoriji kamion 
s prikolico. Marko Bale je osvojil I. mesto in 
naslov državnega prvaka, 3. mesto je zasedel Si
mon Krištof, njun uspeh pa je s 7. mestom do
polnil Jože Bale, sicer bratranec državnega pr
vaka. S temi uspešnimi rezultati so Marko, Si
mon in Jože postali tudi ekipni državni prvaki 
v tej kategoriji.

Vsem nastopajočim čestitamo za odlične re
zultate, iskreno pa zahvaljujemo našima spon
zorjema, podjetju Mont tim za izposojo kom
bija in Gostilni Meglič za odlično večerjo in do
bro kapljico. Nenazadnje pa se iskreno zahva
ljujemo tudi našemu Cajtngu, ki nam omogoča, 
da rezultate prezentiramo širši javnosti.

dvor Skol. nodnredseilnik Z&AM Trebnje)

FRIZERSKI SALON
GSM: 041729 755 “TINA” Al
Visokokvalitetna lasna kozmetika Lisap MILANO
AKCIJA: 7 striženje GRATIS

Pri nas friziramo BREZ NAROČANJA!
Frizerski salon "Tina" > Martina Hočevar s.p. • Obrtniška 39 (nasproti Diskoteke Afrika) • 

Trebnje • Delovni čas: tor - pet 8-18h, sob 8-13h, pon ZAPRTO!« Gsm: 041729 755

Gostilna in frizerski 
salon Pr' Lubčku 
v Dobrniču sta odprta!

17.05.2011 - Včeraj ob 16.30 uri seje v Do
brniču pričel krajši kulturni program, v sk
lopu katerega so obiskovalce nagovorili žu
pan Alojzij Kastelic, nekdanji predsednik KS 
Dobrnič Silvester Prpar in žena lastnika gos
tilne, katere otvoritev je bila, Bojana Kasti- 
gar.

Na otvoritvi seje zbralo okoli 250 obiskoval
cev, ki so bili pogoščeni z brezplačno hrano in 
pijačo, zabaval pa jih je Ansambel Toneta Ru
sa. V Dobrniču seje sinoči nato rajalo do poznih 
nočnih ur.

Lastnik novega lokala Polikarp Kastigar je

danes za Cajtng povedal:» Vesel sem, daje vse to 
za mano, bilo je naporno, sploh zadnje dnije bi
lo napeto, živčno. Danes smo začeli z delom, od 
danes naprej gre vse sproščeno. Zahvaljujem se 
vsem, ki so s svojo prisotnostjo pripomogli k ve
selemu vzdušju, seveda pa so vsi, tudi tisti, ki jih 
tokrat ni bilo, vabljeni, da naš lokal obiskujejo 
tudi v bodoče«.

Kot smo že omenili, bo Pr' Lubčku - lokalu 
se tako reče, ker seje tako reklo pri Kastigarje- 
vih doma - ki bo odprt prav vse dni v letu, mož
no tako jesti, kot tudi kaj popiti. Dobrnič pa je 
dobil tudi frizerski salon, v katerega vhod je z 
zadnje strani.

In če smo pred dnevi zapisali, da so fantje 
vabljeni v gostilno, damice pa v salon, zapišimo 
tokrat, da lahko greste tudi ženske v lokal in tudi 
fantje k frizerju. Pa saj to ste itak vedeli, a ne? 
Srečno, Kastigarjevi! /Goran Smuk)

OPTIKA

UNITED 
GLASSES OF

SPECIALISTIČNI
OKULISTIČNI PREGLEDI 

na zdravstveno kartico

Novo mesto 070 660 650 
Brežice 070 660 660

Optika Glasmaher 
PE Novo mesto 
Kettejev drevored 32 
8000 Novo mesto

pon-pet 9-19 
sob 9-13

Optika Glasmaher 
PE Brežice
Cesta prvih borcev 20c 
8250 Brežice

pon-pet 9-18 
sob 9-12
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POOBLAŠČENI POSREDNIK 

S 041/600-700 07/30-81-118

Izkoristite njegove prednosti z mobiteli 
v najugodnejših Paketih A, B, C.
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POOBLAŠČENI POSREDNIK
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PRODAJA - MONTAŽA - SERVIS - SVETOVANJE
Kobra-team d.o.o., Šmarje 13a, 8310 Šentjernej 

041/600-700,07/30-81-118 http://www.kobra.si
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Naša borca Gregor 
Smole in Alen Štritof 
slavila na Slovaškem

17.05.2011 - V soboto, 14. maja 2011, je eki
pa Kluba borilnih veščin No Fear odpotovala 
v Hlohovec na Slovaškem, kjer seje udeležila 
odlično organiziranega mednarodnega gala 
večera VOUNGBLOOI) 5. Profesionalnih 
dvobojev, brez zaščitne opreme, po polnih 
muay thai pravilih, sta se udeležila tudi naša 
borca Gregor Smole in Alen Štritof.

Prvi od njiju je nastopil Alen Štritof, katere
mu je nasproti stal Martin Muska iz domačega 
kluba Fire gym, sicer dvakratni prvak Eurolige.

»Martin je poskušal s svojim tajskim slogom 
borbe zapirati prostor Alenu, vendar se je Alen 
izvrstno gibal ter pri tem iz protinapadov odlič
no zadeval nasprotnika. Martin je postajal ved
no bolj utrujen ter se čedalje manj giba! in tako 
postal tarča za napad A lena, ki je prevzel pobu
do v borbi. V tretji rundi je Alen v enem izmed 
napadov odlično zadel nasprotnikovo brado, za
radi stoječega knock down-a pa je sodnik prvič 
prekini! borbo in nasprotniku štel. Borba se je 
nadaljevala in Alen je napadel z vso silo ter s 
kombinacijami rok ponovno dosegel prekinitev s 
strani sodnika, ki je slovaškemu borcu štel že 
drugič. Po ponovnem pričetku borbe je Martina

od knock out-a rešil gong, ki je oznani! konec 
borbe. Alen je tako slavil s sodniško odločitvijo 
3:0«, je borbo svojega varovanca opisal trener 
trebanjskega kluba Jože Trlep.

Gregor Smoleje vstopil v ring dve borbi za 
Alenom. Nasproti mu je stal nasprotnik iz slo
vaškega kluba Prievidza, Peter Bezuška, ki pa je 
bil še trši oreh, a vseeno premalo trd za našega 
drugega borca.

»Gregorje takoj na začetku borbe prevzel po
budo ter začel agresivneje od nasprotnika, a se 
je le-ta izvrstno izogibal Gregorjevim low kic- 
kom (nožnim udarcem v noge) ter takoj močno in 
hitro kontriral z rokami. Tekom borbe je Grega 
prilagodil taktiko borjenja odličnemu boksanju 
Petra ter ga z nogami držal na distanci, pri tem

povezal z enim ali dvema ročnima udarcema, 
potem pa se odlično izmaknil kontra napadu 
Petra. V tretji rundi sta Grega in Peter med bor
bo udarila z glavo in pri tem je Gregorju počila 
koža na ličnici pod desnim očesom, vendar pa 
poškodba ni spremenila poteka borbe. Gregorje

borbo suvereno pripeljal do konca ter slavil s 
sodniško odločitvijo 2:0«, pa je borbo svojega 
drugega borca opisal Jože.

Iskrene čestitke seveda obema borcema, ka
kor tudi trenerju in ostalim, ki ste pripomogli k 
izvrstnim rezultatom. Samo tako dalje, najboljši
Ste! ftipran Smuki

Na spletnem portalu www.cajtng.com si lahko ogledate 
tako borbo Alena Štritofa, kot tudi Gregorja Smoleta.

ARH IM d.O.O., Slakova ulica 36, Trebnje

arh. Miha Nahtigal, 041891824
Projekti za GRADBENO DOVOLJENJE za novogradnje, prizidke, rekonstrukcije.

CAJTNG Največ novic ii naših krajev najdete i www.cajtng.com
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031 644 300
HALO BETON D.O.O. 
07/3482 400 
HALOBETON@OMAIL.COM

KS Sela pri Šumberku 
bo vodila Bogdana Brilj, 
Selan ni kandidiral!

18.05.2011 - Že pred dnevi (4. maja) so se 
sestali tudi v KS Sela pri Šumberku, kjer so 
na konstitutivni seji izbrali novo vodstvo. Tu
di tu je prišlo do menjave na samem vrhu. 
Franca Selana, ki je za Cajtng.com povedal, 
da ne bo več kandidiral, ker da je med 
drugim to preveč naporno, je zame
njala mlajša moč, 34-letna Bog
dana Brilj iz Sel pri Šumberku 
27, pošta Žužemberk.

»Na letošnjih volitvah je pri
ložnost za ustvarjanje v svetu 
krajevne skupnosti dobila nova, 
mlada ekipa. Povprečna starost 
članov sveta krajevne skupnosti 
je 35,29 let. Najmlajši član šteje 
25, najstarejši pa 58 let«, jc o no
voizvoljenem svetu KS na začet
ku povedala Briljeva, nato pa do
dala, daje seja potekala brez zaple
tov. »Najstarejši svetnik je predlagal, 
naj izbiramo med tremi kandidati - Pri
možem Ozimkom, Gregorjem Kocjančičem 
in Bogdano Brilj«, še pove višja svetovalka, si
cer pa diplomirana inženirka zootehnike, nato 
pa pojasni, da sta Primož in Gregor kandidaturo 
zavrnila, ona pa je bila nato s strani ostalih čla
nov sveta KS soglasno potrjena za predsednico.

Svet krajevne skupnosti KS Sela pri Šumber
ku bodo tako sestavljali Gregor Kocijančič, Ig
nac Trunkclj, Franci Strmec, Dejan Maver, 
Darko Robida in Primož Ozimek. Slednji je 
dobil pri volivcih tudi naj večjo podporo (71 gla
sov, več o tem v priponki na www.cajtng.com), 
Ozimka pa je za predsednika KS predlagal tudi 
bivši predsednik le KS Franc Selan.

»Mlada ekipa ima veliko energije in željo ust

varjati v dobro krajev, kjer živimo, zato se nam 
obeta uspešen mandat. Prva naloga, ki se je že 
lotevamo, je ureditev pogojev za odprtje enega 
oddelka vrtca v Domu krajanov na Selih pri 
Šumberku. Želimo si, da bi vrtec odprli že s I. 
septembrom letos. Zavedamo se stiske staršev 
katerih otrok ne bo sprejet v vrtec in želimo vsaj 
delček prispevati k reševanju tovrstnih težav«, 
izpostavi Bogdana Brilj, sicer članica SDS, eno 
izmed želja, nadaljuje pa z drugimi: »Na našem 
območju imamo šibko omrežje mobilne telefo

nije, zato si bomo prizadevali za pridobi
tev bazne postaje oz. oddajnika, da bo 

komunikacija lažja in hitrejša. Čaka 
nas še veliko projektov, kot je avto
busna čakalnica v Logu, mrliška 
vežica, asfaltiranje in širitev 
cest, urejanje kakovosti elekt
rične energije in še veliko dru
gega. Poleg gospodarskih pro
jektov urejanja infrastrukture 
pa želimo prispevati tudi h ka
kovosti življenja na kulturnem in 
športnem področju.«

Lepo. Če so želje, so nekje tudi 
cilji. Brez vizije pa ni razvoja oz. 

napredka. Močno upamo, da bo KS 
Sela pri Šumberku v tem mandatu do

živela razcvet, kajti mora ga, enostavno so 
preveč zapostavljeni, odmaknjeni od vsega do
gajanja, neobveščeni, itd.

Briljevo povprašamo, če ima kakšno sporo
čilo za konce, ta pa zaključi...

»Volivcem se zahvaljujemo za zaupanje in 
predvsem krajane krajevne skupnosti Sela pri 
Šumberku vabimo, da sodelujete s člani sveta 
krajevne skupnosti in tako prispevate svoj del k 
boljšemu življenju na najlepšem koščku sveta.«

Srečno, Bogdana, srečno KS Sela pri Šum
berku!

(Goran Smuk)

Na Repčah pri Hrenovih 
udarila strela!

12.06.2011 - Danes okoli 14.30 ure bi naj za
gorelo na Repčah. Na kraj dogodka so takoj 
prišli gasilci iz PGD Trebnje, PGD Dobrnič in 
PGD Vrhtrcbnje, a gasiti niso imeli kaj.

Ne, ni že vse pogorelo, niti ni šlo za lažni 
alarm, na srečo je v hlev - po besedah domači
nov udarila le vodna strela, kije naredila le ne
kaj dima in manjši ogenjček. Dovolj, da so do
mačini hitro klicali gasilce. Pravilno, saj je pri 
tovrstnih stvareh pomembna prav vsaka sekun
da. Hlev Hrenovih je na srečo ostal cel, kljub te
mu pa bi naj gasilci ostali na opazovanju, da ne 
bi ponovno kaj zagorelo.

So pa domačini - ko so opazili Cajtng - takoj 
izkoristili priložnost in potožili, da že dlje časa 
prosijo KŠ Trebnje za hidrant, saj bi jim ravno 
ob takih priložnostih prišel zelo prav.

Vsekakor bomo vprašanje s to problematiko 
naslovili na KS, od koder pričakujemo tudi od
govor. Prepričani smo, da je KS Trebnje v tej 
sestavi zmožna narediti ogromno. Če le ne bo 
nagajanja s strani "višjih", kar pa - v Trebnjem - 
ne bi bilo nič čudnega...

CAJTNG Nijveč novic li tulih krajev najdete na^H



CAJTNG Največ novic iz naiih krajev najdete i

Člani OZVVS Trebnje v 
Vukovarju položili venec 
v spomin žrtvam vojne

Veterani OZVVS Trebnje smo se 
7. maja v zgodnjih jutranjih urah z 
avtobusom odpeljali proti Hrvaški, 
v mesto Vukovar, ki je leta 1991 
dolge tri mesece preživljalo kalva
rijo vsakodnevnih obstreljevanj 
srbskih enot z granatami ter z zrač
nimi, tankovskimi in pehotnimi na
padi, ki so 18.11.1991 pripeljali do 
padca in popolnega uničenja ce
lotnega mesta. Dan, ko je izkrvavel 
Vukovar, je najtemnejši v njegovi 
zgodovini in ne bo nikoli pozab-

otrok in žensk, med katerimi so bili 
tudi Slovenci. S šopkom, prižiga
njem sveč in minuto molka smo se 
trebanjski veterani poklonili spo
minu vsem žrtvam morije pred 70 
leti.

Ob prihodu v Vukovar so vete
rane OZVVS Trebnje z županom 
Občine Mokronog-Trebelno Anto
nom Mavrom prisrčno sprejeli 
preživeli branitelji mesta, predsed
nik Združenja hrvaških vojnih in-

ESTVO
Volčičeva ulica 17

IZDELAVA IN 
OBNOVA NAGROBNIH SPOMENIKOV

Ijen. Na tisoče pregnanih prebival
cev, ki so se z omejenimi zalogami 
živil skrivali po kleteh, na stotine 
ubitih Vukovarčanov in hrabrih 
braniteljev je strahotna cena, ki jo 
je moralo plačati mesto, sedaj up
ravičeno poimenovano tudi mesto 
herojev.

Na poti do cilja smo se veterani 
najprej ustavili v kraju Jasenovac, 
kjer je bilo v času druge svetovne 
vojne postavljeno veliko koncent
racijsko taborišče za množično ne
človeško pobijanje civilistov, tudi

validov domovinske vojne mesta 
Vukovar Stipe Šeremet ter člana 
Marijo Jakumetovič in Martin Ne
dič. Ta je z veseljem sprejel vlogo 
vodnika ob našem dvodnevnem 
obisku mesta, ki se je pričel z ogle
dom vukovarske bolnice 1991 in 
spominskega muzeja v kletnih pro
storih. Prikaz oskrbe ranjencev ob 
pomanjkanju opreme in zdravil v 
času nenehnih napadov na bolnico 
izžareva neverjetno voljo in željo 
ljudi po preživetju, ki so jo kljub 
nemogočim razmeram za bivanje 
imeli v sebi. A poimenski seznam

261 ranjencev in zdravniškega 
osebja na stenah hodnika, ki so jih 
Srbi po padcu mesta prepeljali iz 
bolnice na farmo Ovčara in po mu
čenju pobili, nas je vse globoko 
pretresel. Z bolečino in žalostjo v 
srcu smo veterani v njihov spomin 
na spomenik poboja položili venec 
in prižgali sveče, z minuto molka 
pa smo izrazili spoštovanje žrtvam 
na mestu množične grobnice.

Delegacija OZVVS Trebnje je 
prižgala sveče in položila venec tu
di na spomenik v Spominskem cen

tru domovinske vojne, kjer so po
kopani vsi branitelji mesta Vuko
var. Za vsakega od njih v spomin na 
vojne grozote opominja postavljeni 
beli križ, žal pa prazen prostor ne
mo čaka nedotaknjen na vse tiste, 
katerih posmrtne ostanke po 20 le
tih še vedno niso našli.

V poznem sobotnem popoldnevu 
smo si ogledali tudi mesto Ilok z 
znamenito Hoško vinsko kletjo, kjer 
smo ob degustaciji vrhunskih vin 
nekoliko pozabili na slišana in vi
dena grozodejstva. Ob sončnem

pleskarstvo
fasaderstvo
izdelava knaufa
izdelava zunanjih obojev
gradbena zidarska dela
izposoja delovnega odra
izdelava Skarp iz naravnega kamna
svetovanje

Ivan llnikar s.p.
Pluska 14 

8210 Trebnje 
Tol: 07 30 45 854 
Fax. 07 30 45 954

041 729 808

NLB Osebni 
kredit Nekatera doživetja 

so nepozabna
Začnejo se v pravi banki. Počitnice, večje 
nakupe ali izpolnitev drugih želja si lahko 
omogočite z NLB Osebnim kreditom.

Poznate prednosti plačila z NLB Posojilnimi 
karticami? Obiščite nas v NLB Poslovalnicah.
Radi vam bomo prisluhnili in poiskali 
najkrajšo pot do vaših nepozabnih doživetij.

NLB®

www.osebnikredit.si Kontaktni center: 01 /477 20 00
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zahodu smo se vrnili v Vukovar in se namestili v ho
telu Lev, kjer nas je že čakala večerja z vukovarskimi 
veterani. Vprijetnem druženju in ob zdravici smo se 
jim trebanjski veterani s spominskimi darili zahva
lili za gostoljubnost in pomoč pri organizaciji izleta.

V nedeljo po zajtrku nas je sprejel g. Marin Ivan
kovič, vodja Spominskega centra domovinske vojne 
v vojašnici v Vukovarju, kjer smo veterani lahko 
spoznali kronologijo vojnih dogodkov na Hrvaškem 
ter si ogledali razstavo uporabljenega pehotnega in

težkega orožja v domovinski vojni. Tudi vodni stolp 
na vzpetini mesta, ki je bil v spopadih močno poš
kodovan, je postal simbol mesta. Neštetokrat ob
streljen, a še vedno trdno stoječ.

Ob podoživetem pripovedovanju vojnih dogod
kov vukovarskega veterana Martina smo obiskali 
tudi kraj Borovo selo, kjer smo prižgali svečo na 
spomenik 12 ubitim hrvaškim policistom, Trpinj- 
sko cesto, imenovano tudi pokopališče tankov in 
beli križ na obali reke Donave v spomin vsem pad
lim v bitki za Vukovar.

Nedeljsko dopoldne je kljub deževnemu vreme
nu prehitro minilo, kosilo v hotelu nas je opomni
lo, da se približuje čas povratka proti domovini. 
Veterani OZVVS Trebnje smo se poslovili od bra
niteljev Vukovarja z izraženo skupno željo, da se 
tragični dogodki in vojno razdejanje nikjer in ni
koli več ne bi ponovilo.

V poznih večernih urah smo se srečno vrnili na 
svoje domove, a v naših mislih se je porajalo vpra
šanje: "Kako je mogoče...alije v človeku res lah
ko zver...da ubija...otroke, žene, starejše, nedol
žne...

(Miro Resnik, OZVVS Trehnie)
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Zavarovalnica
Stari trg Sb, TREBNJE

Kako do 4 mesečnega BREZPLAČNEGA 
premoženjskega zavarovanja PaketDom?

200 točk
4 mesece brezplačno1

*0b vnovčenju 200 ZLATIH TOČK ste člani Petrol kluba upravičeni do 
4-mesečnega brezplačnega premoženjskega zavarovanja PaketDom. 

Ugodnost izkoristite s potrdilom Petrol kluba do 31.12.2011 
v poslovalnici GENERALI v Starem trgu 5b v Trebnjem.

POZOR: Varni vozniki ne prezrite ugodnost in si do konca leta 
zagotovite dvojni popust* v vrednosti 10%.

Pisarna Trebnje: 031 / 300 - 499

Jožeta Smoliča na 
mestu predsednika 
KS Velika Loka 
zamenjal Rok Saje

16.05.2011 - Kar nekaj krajevnih 
skupnosti je doživelo spremembe na 
samem vrhu, torej pri predsedstvu, in 
ena takih je tudi KS Velika Loka. 53- 
letnega Jožeta Smoliča, dosedanjega 
predsednika te KS je zamenjal 33-letni 
Rok Saje, univ. diplomirani pravnik iz 
Velike Loke.

Za predsednika KS sta bila predlagana 
Rok Saje in Zvonka Gabrijel. Ker sled
nja kandidature ni sprejela, je članom KS- 
a na voljo ostal le Rok, katerega so nato 
soglasno izvolili za predsednika.

»Takšnega volilnega rezultata nisem 
pričakoval, se pa ob tej priložnosti za za
upanje zahvaljujem vsem krajanom, ki so 
me podprli. Enako velja za ostale člane, ki 
so me izvolili za predsednika. Po svojih 
najboljših močeh se bom trudil, da bom to 
zaupanje tudi upravičil«, je uvodoma po
vedal novi predsednik KS Velika Loka, 
sicer pa direktor področja splošnih zadev 
v zavarovalnici Tilia.

Člani KS Velika Loka so Jože Medve
šek, Karmen Pangerc, Majda Kravcar, 
Jože Smolič (dosedanji predsednik), Sta
nislav Šlajpah (dosedanji član) in Zvon
ka Gabrijel. »Vse člane osebno poznam 
in sem prepričan, da bomo dobro sodelo
vali«, še pove Rok, kot pa nato izvemo, se 
je svet KS dobro prevetril, kajti ista sta os
tala le dva člana.

Kako Rok razmišlja glede KS? »Glede 
na to, da je večina članov novih, se bomo 
morali najprej seznaniti z obstoječim sta
njem, dokončati že začete projekte in se 
seveda lotiti tudi novih. Zagotovo bo eden 
izmed prvih projektov ureditev pločnika 
skozi naselje Velika Loka, mimo železniš
ke postaje v smeri proti Šentlovrencu. Gre 
namreč za zelo prometno cesto, ki pred
stavlja veliko nevarnost za pešce in kole
sarje, še posebej za mlade družine z otro
ki, pa tudi za starejše. V zadnjih letih smo 
bili na tem odseku priča že nekaj zelo hu
dim prometnim nesrečam, na žalost tudi s 
smrtnim izidom. Tudi na komunalni op
remljenosti posameznih vasi bo potrebno 
še marsikaj postoriti, v projekte pa bomo 
skušali čim bolj vključevati vse krajane, 
zbirali njihove pobude in predloge ter jih 
sproti obveščali o poteku posameznega 
projekta«.

Vsekakor bomo delo Roka spremljali in 
mu - pa čeprav le z obveščanjem - poma
gali po naših močeh. Z Rokom smo do
govorjeni, da bomo predvidoma spet 
kakšno rekli čez približno 2 meseca, ko bo 
mimo najhuje - začetek.

Če imate zanj predlog ali vprašanje, se 
lahko obrnete tudi na nas, odgovor pa bo
mo objavili v sklopu intervjuja.

(Goran Smuk)

CAJTNG Največ novic it nallh krajev najdete n www.cajtng.com
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Jože Povšič postal novi 
urednik Glasila občanov!
S strani bralca (podatki so nam 
znani) smo prejeli namig, da bi 
naj Jože Povšič, nekdanji (pa 
morda še vedno, kdo bi vedel) 
odgovorni za stike z javnostjo 
Občine Trebnje, postal glavni in 
odgovorni urednik Glasila obča
nov.

Mag. Igorja Teršarja bi naj to
rej zamenjal Povšič, edino profe

sionalno novinarko (izmed nave
denih) Živo Zakšek, ki je bila za
časa urednikovanja Teršarja njego
va pomočnica, pa bi naj zamenjala
Valerija Jarm.

Povšiča bi naj po naših informa
cijah za glavnega urednika predla
gal kar - kako pak - župan Kaste
lic. Povšič se je s tem seveda stri
njal, pred štirimi leti, ko je bil za 
urednika izbran Teršar (takrat je 
Kastelic še sodeloval z levo koali
cijo - torej vedno postavlja v me
dije svoje ljudi), pa je Povšič na ve
liko udrihal po županu (takrat sta 
bila še neprijatclja), češ - kako lah
ko za glavnega urednika postavi 
politika in da bi bila nedvomno 
bolj primerna Zakškova, ki je 
vsaj iz stroke. Nič novega, a ne?

(Goran Smuk)

OBVESTILO!
Drage bralke, spoštovani bralci, obveščamo vas, da smo 20-tim rek

lamnim stranem Cajtnga dodali dodatnih 12 strani tekstov, maksimalno, 
kolikor nam še omogočajo finance, da pridemo pozitivno skozi mesec. Več 
strani žal ne moremo dodati, zato bo ostalo neobjavljenih veliko člankov, 
tudi takih, katere ste nam poslali vi. Iskreno se vam opravičujemo in vas 
prosimo za razumevanje!

Največ, kar smo lahko storili za vas je, da smo vse te članke objavili na 
našem portalu www.cajtng.com, ki je - tudi po vaši zaslugi - še vedno naj
bolj bran trebanjski spletni portal (sedaj presegamo mejo 1.100 obisko
valcev skoraj vsakdan). Vse novice (da imate vsaj približen vpogled v njih, 
vam spodaj navajamo njihove naslove) lahko torej kadar želite preberete 
na www.cajtng.com. Še enkat-hvala za razumevanje!

(Goran Smuk, urednik)

Na spletni strani www.cajtns.com si lahko torej preberete še preko 50 novic (svežih, ak
tualnih), navajamo naslove (za lažje prebiranje ja vsak drugi naslov odebeljen): Cvetko Jakša 
najboljši upokojenec na Dolenjskem, Učna ura novejše zgodovine - drugače. (Ali kako je 
nastala država Slovenija), Skerbišev Slivi praznoval 30. rojstni dan .. ., Zidarjevo, SCT-jcvo, 
DARS-ovo in županovo šlamparijo bomo plačali bodoči uporabniki. Vse najboljše, Branko 
in Miran, čestitke, dragi bralci, ob dnevu mladosti, OŠ Trebnje tretja v državi, edini poraz na 
turnirju po streljanju kazenskih strelov. Občina Mokronog - Trebelno je na javni dražbi ku
pila Strelov turn. Sedmo mesto v državi za trebanjske starejše dečke, V Šentrupertu delajo ce
sto proti obrtno-podjetniški coni pod Farovškim hribom. Gasilska mladina PGD Občine us
pešna na orientacijskem teku trojk. Med na Ptuju nagrajenimi izdelki tudi dobrote s trebanj
ske kmečke in rokodelske tržnice. Mladi mirnski nogometaši UK) so že prvaki svoje skupine, 
čestitala tudi županja, 1. tradicionalni pohod krajanov po obronkih KS Štefan, Potrdili so 
1)11 P za prevezavo vodovoda Škrljevo, V soboto j e pri Megliču na jedilniku morska hrana, se
veda ob cvičku in dobri glasbi. Občina Mokronog - Trebelno ima novo spletno stran, Milena 
Veber Jarc na 4. masters turnirju na Češkem, Devet KŠOT-ovcev je skupaj z vodnikom Aloj
zom Šaleharjem osvojilo Snežnik, Pozor, pripravite se na veliko bolj umirjeno vožnjo. Po

UELOVNl ČAS BAZENA: 
— julij - september: 
tfsek dum 8.00 - 19.00

njem še ena delavnica varne vožnje, Zmaga Samuela Paleta tudi v Novi Gorici, tokrat je pre
magal tudi Italijane, Nevarno jamo so si že ogledali trebanjski gasilci in tudi jamarji, Rok 
Breznikar osvojil zlato medaljo v karateju na 13. pokalu Bohinja, Projekt Živimo zdravo bodo 
zaključili v soboto. Muzej na prostem v Šentrupertu dobiva končno podobo. Gradnja šport
nega parka v Mokronogu se je začela, Obletnica valete generacija 1971, Pred dobro uro smo 
tudi Trcbanjci občutili potres, Pred velikim finalom delovna akcija otrok, njihovih staršev in 
trenerja. Športno društvo Krik bo za vas skuhalo okoli 300 porcij golaža, Anton Krkovič k 
sodelovanju povabil naš Zidaniški kvintet, Na državnem prvenstvu v karateju naši ekipi na 
odličnem 3. in 5. mestu. Na PŠ v Dolenji Nemški vasi že 6. tradicionalni koncert otroških in 
mladinskih pevskih zborov, Še en mega koncert v organizaciji KŠOT-a, 7. junij - Dan sloven
skih izgnancev, Pozor, krade se tudi v vašem kraju. Postopek ugotavljanja dejanskega stalne
ga prebivališča Alojzija Kastelica še ni zaključen, V Mokronogu bodo po trgovinah ostali še 
brez banke. Na rokometnem turnirju veteranov v Krmelju domačini v finalu ugnali Trebanjce, 
Mirna dobila v organizacijo zaključni turnir selekcij U10, Drugi častni občan Občine Šent
rupert je Jože Zupan, podeljeni še dve priznanji in listina, V zavetišču Meli lahko dobite psa za 
polovično posvojnino, Nika Radelj še naprej vodi,...

24-urni telefon - 07 3482 120 Veterinarska postaja Trebnje d o«
NOVO • NOVO • NOVO • NOVO • NOVO

Pregledi kobil za brejost z UZ na domu

NOVO! NOVO!
Pasja hrana

Eukanuba«*
■■
HilVs

OBRATOVALNI ČAS LEKARNE IN AMBULANTE
pon - pet: od 7. do 19h; sob: od 8. do 12h

TELEFON
- Ambulanta Mokronog: od 7. do 8. ure: 07 3499 014
- tajništvo: 07 34 82 120 (od 7. do 15. ure)
- ambulanta, lekarna: 07 34 82 122 (v obratovalnem času)
- Tina Kovač, dr. vet. med.: 031 380 257 (ambulanta, lekarna)
- Elisangela Martins, dr. vet. med.: 041 638 103 (ambulanta, lekarna)

MOBITEL
- Dionizij Valjavec, dr. vet. med.: 041 606 903
- Blaž Jene, dr. vet. med.: 041627 728
- Damjan Mišmaš, dr. vet. med.: 041 310 307 

Mihael Kališek, vet. teh.: 041 619 574
- Žan Zorman, vet. teh.: 031 363 246

NAŠE STORITVE: -lekarna
- veterinarske storitve - reprodukcija domačih živali

na terenu - identifikacija in
- ambulanta za hišne živali registracija živali (SIR)

Največ novic Iz naših krajev najdete naCAJTNG



ooo/ir«,

LETA
GARANCIJE*
* 4 leta garancije ali 80.000 km velja za Megane, Clio, Tvvingo, Scenic 
in Modus te ISO.OOOkm za Laguno preko Renault Financiranja.
Velja prvi od izpolnjenih pogojev.

RENAULT
MEGAyyr

*

DODATNI BON ZA

)©BLP

0o4i m

RENAULT
TWINGO
že z* m u.
7.990C kS
PORABA P_RI MEŠANEM CIKLU 4.0 - 7.5 l/100km. EMISIJE Co2 106-174g/k

T

Z NEPOZABNIMI DNEUI SIJAJNIH PONUDB IN 
DODATNIM IONOM DO 500€ SAMO 00 30.0.2011

ZAVAROVANJE NAKUPNE CENE
Zavarovanje nakupne cene vam omogoča, da v primeru uničenja ali kraje vašega Renaulta 
prejmete zanj kupnino, ki ste jo odšteli za njegov nakup. Krije vam razliko med prejeto 
zavarovalnino, preostankom vašega dolga z vključenim pologom in še vrednostjo odbitne franšize.

Primer: ob nakupu vozila Renault za 18.000C vam v primeru nezgode In prejete običajne zavarovalnice v višini 14.000C 
pripada še zavarovalnica iz naslova Zavarovanje nakupne cene v višini do dodatnih 4.000C. To pomeni, da si lahko 
ponovno privoščite nakup novega vozila iz istega cenovnega razreda.

INFORMATIVNI IZRAČUNI ZAVAROVANJA 
NAKUPNE CENE
RENAULT LAGUNA BERUNE RENAULT MEGANE RENAULT CLIO

B37ESn 517 Eon 312 ES«
500 EUR 400 EUR 200 EUR

‘Velja za 
Laguna Berline 
Black Edition del 150

• Velja za 
Megane Berline 
BOSEdci 130

‘ Velja za 
Clio Dynamique 
Tee 100 5v

Avto Center Vovk ,
Podjetniška ulica 7, Trebnje • 07/3481 722 e 07/3481 724 e www.avto-vovk.si RENAULT
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Avtobusni prevozi Kasligar & Rokast d.o.o.

GOSTILNA ^

Dobrnič 13, Dobrnič - 07/34 65 260 
Delovni čas: pon. 7 - I5h, tor. - ned. 7 - 22h

Avtobusni prevozi Kasligar & Rokast d.o.o.

unTA nnuečKu
Dobrnič 13, Dobrnič - 051 651 548

Delovni čas: tor, čet. 8 - 15h, sre, pet. 13 - 20h, sob. 7 -14, ned, pon. - ZAPRTO

PR' LUBČKU JE VEDNO LEPO ... PR' LUBČKU JE VEDNO LEPO ...

OGLEJTE Sl ČUDOVITI SVET ŽIVALI
kamela, kenguruji, jeleni, nosati medvedi, rakuni, ježevec, 
noj, kamerunske ovce, mini koze, morski prašiči, zajčki, 
račke, gosi, papiga,...

IN UŽIVAJTE V OSTALI PONUDBI
indijanski šotor, otroška igrala, prostor za piknike, 
divjačinski izdelki, degustacije, 
organiziramo zabave, izobraževanje o živalih

•SEKS

M* m

NOVO!!! OTROŠKI TABORI
Počitnice na Ranču Aladin, dvo in trodnevni tabori, 
veliko ZABAVE, DRUŽENJA in IGRANJA.
Termini v juliju: 01-03.julij, o8.-io.julij, 15.-17,julij,
22-24. julij, 29.-31.juhj'. Možnost taborov tudi med tednom (po dogovoru)!

Izdelava PVC oken in vrat

UDOMA.
Belšinja vas 3, Trebnje • Tel.: 07 3466 166 

Gsm: 031 704 351, 031 704 352 
Splet: www.udoma.si • E-pošta: udoma@siol.com

Naša vizija so zadovoljni kupci zaradi 
kvalitetnih izdelkov, hitrih dobavnih rokov, 

strokovnosti in natančnosti!

željah z našo izdelavo in montažo!


